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Drage 
sugrađanke 
 i sugrađani,
ova, 2018., bit će dobra 
godina za Lepoglavu! 
Brojne aktivnosti koje 
smo predstavili u ovom 
broju Lepoglavskog grad-
skog lista najbolje potvr-
đuju kako doista možemo 
biti ponosni na našu Le-
poglavu. Od početka ove 
godine potpisali smo ugo-
vor o dogradnji i adapta-
ciji dječjeg vrtića, koji je 
vrijedan 6 milijuna i 703 
tisuće kuna, za program 
selektivnog prikupljanja 
komunalnog otpada dobi-
li smo 375 tisuća kuna, za 
prvu fazu uređenja trga u 
Višnjici stiglo nam je 150 
tisuća, a za uređenje ne-
razvrstanih cesta od Mi-
nistarstva graditeljstva i 
prostornog uređenja - 315 
tisuća kuna. Završen je i 
projekt energetske obno-
ve Kaznionice, vrijedan 
gotovo 42 milijuna kuna. 
Ekomuzej Lepoglava ove 
će godine ostvariti čak 
šest međunarodnih pro-
grama suradnje, u europ-
skim projektima sudje-
luje i Nezavisna udruga 
mladih, europski projekt 
provodi i osnovna škola u 
Višnjici.

Posebno veseli živa 
aktivnost naših udruga, 
vatrogasne zajednice i 
dobrovoljnih vatrogasnih 
društava, naših brani-
telja, udruga u kulturi, 
sportskih udruga i klubo-
va. Svi oni predano rade 
kako bismo u Lepoglavi 
živjeli bolje i sadržajnije. 
Grad Lepoglava nastoji 
im pomoći i financijski 
podržati njihov rad. Ove 
smo godine udrugama 
dodijelili 345 tisuća kuna, 
podržali smo sportske ak-
tivnosti s 595 tisuća kuna, 
pomažemo našim vatro-

gascima, braniteljima, po-
ljoprivednicima za una-
pređenje poljoprivredne 
proizvodnje, a prije svih 
- našim najmlađim sugra-
đanima. Lepoglava - Grad 
prijatelj djece, s pravom je 
ponijela ovu titulu, budu-
ći da su nam djeca i mladi 
u stalnom fokusu. Djeci i 
njihovim roditeljima na-
stojimo pružiti podršku 
od rođenja pa sve do kra-
ja visokog školovanja. Ta-
ko smo i ove godine ispla-
tili potpore roditeljima 
novorođene djece, za sve 
prvašiće osigurali smo 
novčane bonove, nastoji-
mo postići nadstandarde 
u vrtićima i osnovnim 
školama.

Naše aktivnosti, prije 
svega one vezane uz oču-
vanje naše bogate kul-
turne baštine, predstavili 
smo u Sarajevu i Pagu, 
kulturno bogatstvo Lepo-
glave predstavljeno je u 
uglednom časopisu Meri-
dijani, uz lepoglavsku čip-
ku, gostima iz inozemstva 
sve je atraktivnije i naše 
mineralno blago. 

Imamo puno razloga 
za zadovoljstvo i ponos, 
svjesni kako zajednički 
možemo ostvariti viziju 
Lepoglave, kao modernog 
i za život ugodnog grada, 
koji svoj uspješni razvoj 
temelji na izuzetno vrijed-
noj kulturnoj baštini!

Vaš gradonačelnik 
Marijan Škvarić
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Održan redoviti sastanak s predsjednicima gradskih mjesnih odbora 

U komunalnu infrastrukturu 
Grad će ove godine uložiti
5 milijuna kuna
- U 2018. godini Grad Lepoglava će u gradnju objekata komunalne infrastruk-
ture uložiti gotovo pet milijuna kuna, za što su, u okviru programa koje je 
donijelo Gradsko vijeće, sredstva osigurana gradskim proračunom. Pored 
toga, značajna sredstva u gradnju objekata komunalne infrastrukture na 
gradskom području u 2018. godini planiraju uložiti i naši partneri – istaknuo 
je lepoglavski gradonačelnik Marijan Škvarić na sastanku s predsjednicima 
gradskih mjesnih odbora, koje Grad Lepoglava redovito organizira kako bi se 
koordinirale aktivnosti Grada i mjesnih odbora, te mjesne odbore informiralo 
o ostalim planiranim i odrađenim projektima i programima.

Gradonačelnik Škva-
rić predsjednike mje-
snih odbora izvijestio je 
o prošlogodišnjim aktiv-
nostima i realiziranim 
projektima i programi-
ma u koje je uloženo oko 
pet milijuna kuna.

- Unatoč gubitka 
polovice izvornih pro-
računskih prihoda u 
razvoj grada uložili 
smo značajna sredstva. 
Pritom nismo poveća-
vali iznose komunalne 
naknade i dodatno op-
terećivali naše građa-
ne. Moram istaknuti da 
ukupan iznos komunal-
ne naknade na godišnjoj 
razini nije dovoljan niti 
za pokrivanje troškova 
javne rasvjete, što govo-
ri o tome koliko se na-
pora ulaže u osiguranje 
dodatnih sredstava za 
ulaganje u održavanje i 
razvoj komunalne infra-
strukture na gradskom 
području – pojasnio je 
gradonačelnik Škvarić. 

Komunalni radovi 
na cijelom području 
Grada

Govoreći o projekti-
ma i programima grad-
nje objekata komunalne 
infrastrukture u 2018. 
godini, gradonačelnik 
Škvarić izvijestio je 
predsjednike mjesnih 
odbora da je u planu 
modernizacija novih 
kilometara nerazvrsta-
nih cesta, zatim gradnja 
nogostupa u Žarovnici 
i Višnjici, uređenje trga 
i parkirališta u Višnji-
ci, uređenje Stepinčeve 
ulice, sanacija klizišta 

u Žarovnici i Višnjici, 
pokretanje projekta iz-
gradnje nove ceste pre-
ma groblju u Lepoglavi, 
gradnja mosta preko ri-
jeke Bednje na području 
Gusinjaka, uređenje au-
tobusnih ugibališta uz 
postavljanje nadstrešni-

ca, dovršetak druge fa-
ze izgradnje društvenog 
doma u Kameničkom Po-
dgorju, završetak grad-
nje vodospreme u Borju 
i njegovog priključenja 
na magistralni vod, iz-
gradnja magistralnog 
voda vodovoda prema 
Bednji i centru Višnjice 
iz smjera općine Bednja, 
projektiranje nogostupa 
i modernizacije ceste 
prema Golubovcu te no-
gostupa od Purge pre-
ma Rinkovcu, stavljanje 
u funkciju izgrađenih 
trafostanica u Višnjici i 

daljnja rekonstrukcija 
niskonaponske mreže, 
kao i uređenje potoka 
bujičara i vodotoka. 

Problem selektira-
nja otpada

Predsjednici mjesnih 
odbora upoznati su s 
odlukom o uvjetima i 
načinu držanja kućnih 
ljubimaca te  s planom 
gospodarenja otpadom, 
pri čemu je istaknut pro-
blem selektiranja otpa-
da. Predsjednici mjesnih 
odbora informirani su 
da je IVKOM predložio 
i novi cjenik, koji u pro-
sjeku donosi do 35 posto 
veće cijene odvoza ot-
pada. S tim se cjenikom 
Grad nije složio, izvije-
stio je predsjednike mje-
snih odbora gradonačel-
nik Škvarić, dodavši da 
se traže mogućnosti da 
se te cijene smanje.

Na sastanku se raz-
govaralo i o održavanju 
privatnih površina. Gra-
đani su pozvani da umje-
sto paljenja takvih povr-
šina, što je za posljedicu 
imalo veliki broj požara 
i intervencija vatrogasa-
ca, takve površine odr-
žavaju malčiranjem.

Predsjednicima mjesnih odbora gradonačelnik Škvarić predstavio je 
projekte vezane uz ulaganje u komunalnu infrastrukturu

Grad Lepoglava ulaže 
ogromne napore kako 

bi osigurao dodatna 
sredstva za ulaganje 
u održavanje i razvoj 

komunalne infrastrukture 
na gradskom području – 

istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić

Održana 7. sjednica Gradskog vijeća Grada Lepoglave

Vijećnici istaknuli problem selektiranja 
komunalnog otpada
Gradsko vijeće Grada Lepoglave održalo je 28. ožujka 7. sjednicu, na kojoj su vijećnici prihvatili izvještaj o financijskom poslovanju 
Dječjeg vrtića Lepoglava za 2017. godinu, izvještaj o radu Savjeta mladih Grada Lepoglave, te izvješće o izvršenju Programa gradnje 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2017. godinu, u okviru kojeg je iz gradskog proračuna utrošeno gotovo tri milijuna 
kuna za izgradnju komunalne infrastrukture. 

Prihvaćeno je i izvje-
šće o izvršenju Programa 
održavanja komunalne 
infrastrukture, za koji je 
utrošeno 1.939.000 kuna 
proračunskih sredstava.

Podužu raspravu na 
7. sjednici pobudilo je 
izvješće o provedbi Pla-
na gospodarenja otpa-
dom Grada Lepoglave za 
2017. godinu. Vijećnici 
su u raspravi istaknu-
li problem selektiranja 
i odvoza selektiranog 
otpada. Složili su se ka-
ko je potrebno dodatno 
educirati građane koji u 
sve većoj mjeri nastoje 
selektirati otpad. Izvje-
šće je nakon rasprave 
prihvaćeno, a s četiri 
suzdržana glasa prihva-
ćen je i prijedlog Odluke 
o uvjetima i načinu dr-
žanja kućnih ljubimaca i 
načinu postupanja s na-
puštenim i izgubljenim 
životinjama te divljim 
životinjama.

Pitanja i prijedlozi 
vijećnika

S obzirom na brojne 
kritike građana na rad 
zimske službe vijećnik 
Siniša Štefičar pred-
ložio je da se raskine 
ugovor s koncesionarom 
kojem su dodijeljeni po-
slovi zimskog održava-
nja lokalnih prometnica 
te da se koncesionaru 
smanji iznos koji će 
mu za obavljeni posao 
uplatiti Grad Lepoglava. 
Gradonačelnik Marijan 
Škvarić najavio je da će 
biti održan sastanak na 
kojem će se analizirati 
rad zimske službe, koja 
se ove godine “borila” s 
velikim količinama sni-
jega te da će nakon toga 
biti donijete potrebne 
odluke. Zahvalio se tom 
prigodom građanima ko-
ji su čistili nogostupe i 
površine u blizini svojih 
parcela te vatrogascima 
i braniteljima koji su se 
odazvali pozivu na či-
šćenje javnih površina 
zatrpanih snijegom.

Kada će biti nastav-

ljena izgradnja kanaliza-
cije u Lepoglavi te kada 
će početi ugradnja lifta u 
objekt Doma zdravlja u 
Lepoglavi pitala je vijeć-
nica Ružica Kučar.

Gradonačelnik Škva-
rić ponovio je da će se 
kanalizacija na području 
Lepoglave nastaviti gra-
diti u okviru velikog pro-
jekta aglomeracije u koji 
je uključena i Lepoglava.

- Projekt u okviru 
kojeg je trebalo ugraditi 
dizalo i dodatno uredi-
ti objekt Doma zdravlja 
u Lepoglavi odobren 
je. Sredstva za njegovu 
realizaciju dobila je Va-
raždinska županija, koja 
još nije raspisala natje-
čaj. Tražit ću župana da 
odgovori zašto još nije 
krenula realizacija tog 
projekta - odgovorio je 
gradonačelnik.

Loš televizijski signal
Vijećnik Alen Mađar 

čestitao je na uspješnoj 
prijavi i odobrenju pro-
jekta dogradnje i adap-
tacije zgrade Dječjeg 
vrtića Lepoglava, dok je 
vijećnik Stjepan Maček 
konstatirao kako se iz po-
gona Drvodjelca u Čretu 
i dalje čuje buka, na što 
je upozorio na jednoj od 
prethodnih sjednica Vi-
jeća, te je konstatirao da 
se područje Mjesnog od-
bora Žarovnica izostav-
lja iz gradskih projekata, 
odnosno da su ulaganja 
na tom području tek pro-
jekti na papiru.

Gradonačelnik Škva-
rić izvijestio je Vijeće 
da je razgovarao s vla-
snikom pilane koji je 
najavio da će se obrada 
drva, pri čemu se stvara 
buka, ubuduće raditi u 
prve dvije smjene, dok 
će se u noćnim satima 
obavljati drugi poslovi. 
Gradonačelnik Škvarić 
nije se složio s konstata-
cijom vijećnika Mačeka 
da se područje MO Ža-
rovnica izostavlja, pa je 
naveo da je samo prote-
kle godine izgrađen dio 

nogostupa u Žarovnici te 
da je ŽUC u ovogodišnji 
program stavio nastavak 
njegove izgradnje. Pod-
sjetio je i na uređenje 
potoka Žarovnica, koje 
će biti nastavljen u 2018. 
godini. 

Dok se od građana 
traži da uređuju vlastite 
parcele Grad ne uređuje 
svoje, upozorio je vijeć-
nik Stjepan Črepinko, 
koji je pitao i zašto nije 
raspisan natječaj za sa-
kupljanje otpada na po-
dručju Grada Lepoglave.

Gradonačelnik Škva-
rić mu je odgovorio da 
se gradske parcele ure-
đuju, dok je odgovaraju-
ći na drugo pitanje pod-
sjetio vijećnika Črepinka 
da je odluka o dodijeli 
koncesije za sakupljanje 
otpada već ranije done-
sena od strane Vijeća.

Ulaganja na cijelom 
području Grada

Vijećnika Borisa 
Šinka zanimalo je zašto 
se prema istraživanji-
ma Instituta za javne 
financije grad Lepogla-
va nalazi među najsiro-
mašnijim gradovima u 
Hrvatskoj te je li Grad 
Lepoglava Ministarstvu 
regionalnog razvoja pri-
javio projekte za uređe-
nje lokalnih cesta te pro-

jekte energetske obnove 
javnih zgrada Ministar-
stvu graditeljstva.

Vijećnik Šinko po-
novno je i aktualizirao 
problem lošeg prijema  
televizijskog signala u 
naseljima Borje, Lepo-
glavska Ves, Budim, Se-
stranec i Čret.

- Rezultati po kojima 
smo među najsiromaš-
nijim gradovima poka-
zatelj su u kakvim smo 
okolnostima radili kada 
nam je zakonskim pro-
pisima oduzeta polovica 
proračunskih sredstava. 
No, građani to nisu osje-
tili – odgovorio je grado-
načelnik Škvarić. Kazao 
je i da Grad nije prijavio 
projekte na navedene 
natječaje, te da će Grad 
ponovo uputiti dopis od-
govornima te tražiti da 
se  problem slabog tele-
vizijskog signala riješi, 
ali na neki drugi način, a 
ne gradnjom novog oda-
šiljača na Ivan brdu, koji 
bi mogao ugroziti zdrav-
lje građana. 

Sanacija klizišta
Vijećnika Zorislava 

Rodeka zanimalo je što 
je s klizištima, traje li 
njihova sanacija i jesu li 
se pojavila nova. Predlo-
žio je da se, s obzirom na 
novi rok za legalizaciju, 

organizira okrugli stol 
kako bi građani koji još 
nisu legalizirali svoje 
objekte, mogli lakše iz-
vršiti ovu obvezu.

Gradonačelnik Škva-
rić odgovorio je da su sa-
nirana klizišta u naselju 
Smontari na području 
Kameničkog Podgorja, 
da će se sanirati posto-
jeća klizišta u Žarovni-
ci i Višnjici, a da nova 
klizišta koja su se poja-
vila nisu tolika da bi za-
htijevala veće zahtjeve 
za sanacijom, već se na 
njima interveniralo u 
okviru radova tekućeg 
održavanja. Informirao 
je vijećnike da je pomoć 
u sanaciji šteta nastalih 
klizištima s državne ra-
zine, prilikom boravka 
u Lepoglavi, najavio pot-
predsjednik Vlade Pre-
drag Štromar.

Posljednje je pitanje 
postavio vijećnik Željko 
Šoštarić. Pitao je se ovi-
sno o rezultatima izbora 
zanemaruju određena 
gradska područja kad 
je riječ o investicijama 
i komunalnim zahvati-
ma, na što je gradona-
čelnik odgovorio kako 
to nije istina, već da se 
ravnomjerno ulaže na 
cijelom području Grada 
Lepoglave.



4  |  lipanj 2018. lipanj 2018.  |  5

Potpisani ugovori o financiranju projekata i programa organizacija civilnog društva

Za provedbu Grad izdvojio 345.000 kn
Predstavnici organizacija civilnog društva, koje su putem Javnog natječaja za fi-
nanciranje programa i projekata udruga od interesa za opće dobro koje provode 
udruge na području grada Lepoglave u 2018. godini ostvarile pravo na financi-
ranje vlastitih projekata i programa sredstvima iz proračuna Grada Lepoglave, 
potpisali su 16. travnja s Gradom Lepoglavom ugovore o njihovu korištenju.

Potpisano je 28 ugovo-
ra koji se odnose na isto 
toliko projekata i progra-
ma za čiju je provedbu 
Grad izdvojio 345 tisuća 
proračunskih kuna. 

- Projekti i programi 
udruga koje će Grad Lepo-
glava financijski podupri-
jeti kvalitetni su projekti 
i pridonijet će stvaranju 
novih vrijednosti i ra-
zvoju grada Lepoglave. 
Financiranjem projekata 
i programa udruga Grad 

Lepoglava ulaže u ljude, a 
upravo su ljudi naša naj-
veća vrijednost - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 

Škvarić prigodom potpi-
sivanja ugovora. Tom je 
prigodom zahvalio svim 
građanima koji, bez na-
knade, rade u udrugama 
na dobrobit drugih i u ko-
rist zajednice.

Predstavnici udruga 
zahvalili su Gradu Lepo-
glavi na financijskoj pot-
pori koja će im omogućiti 
provedbu planiranih pro-

jekata i programa.
Gradonačelnik Škva-

rić podsjetio je da Grad 
Lepoglava s više od mi-
lijun kuna podupire rad 
sportskih udruga i klubo-
va, vatrogasaca, Crvenog 
križa i Hrvatske gorske 
službe spašavanja, te je 
najavio daljnju gradsku 
pomoć organizacijama ci-
vilnog društva. 

Projekti i programi 
udruga koje će Grad 

financijski poduprijeti 
kvalitetni su projekti, koji 

će pridonijeti stvaranju 
novih vrijednosti i razvoju  

Lepoglave

Predstavnici organizacija civilnog društva potpisali su ukupno 28 
ugovora o financiranju

Grad Lepoglava kontinuirano provodi mjere pronatalitetne politike

Podijeljeno 47.500 kn za novorođenčad
Prvi puta u ovoj godini Grad Lepoglava je organizirao prijem za obitelji s novoro-
đenom djecom na kojem su im uručene jednokratne gradske novčane potpore.

Dodijeljene su potpore 
za 24 novorođene bebe, 
za 19 djevojčica i 5 dječa-
ka. Uz prigodne poklone 
za bebe i buket cvijeća za 
majke, 1.500 kuna primile 
su obitelji za prvo, 2.000 
za drugo te 2.500 kuna za 
treće i svako sljedeće dije-
te. Za isplatu ovih novča-
nih potpora Grad je izdvo-
jio 47.500 kuna.

- Među brojnim ak-
tivnostima koje u Gra-
du provodimo, ova nam 
predstavlja najveće za-
dovoljstvo. No, ovo je tek 
prva gradska potpora na 
koju ovi najmlađi građani 
Lepoglave mogu računati. 
Naime, očekuje ih potpo-
ra u vidu subvencionira-

nja boravka u vrtiću te 
brojne potpore kojim će 
im Grad pomagati tije-
kom njihova školovanja – 
istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić te do-
dao kako će Grad nasta-
viti s ulaganjima kojima 
je cilj povećanje životnog 
standarda građana. Dio 
tih projekata posebno je 
usmjeren upravo na po-
boljšanje životnih uvjeta 
obitelji s djecom.

- Osigurali smo sred-
stva za uređenje objekta 
Dječjeg vrtića Lepoglava, 

čija obnova počinje usko-
ro. Također, u pripremi je 
projekt izgradnje dječjeg 
vrtića u Višnjici – ista-
knuo je gradonačelnik 
Škvarić te pozvao rodite-
lje na iskazivanje interesa 
za mogućnost pokretanja 
programa poticajne sta-
nogradnje na području 
Grada Lepoglave. 

Roditelji su pozvani 
da budu aktivni u komu-
nikaciji s Gradom te daju 
prijedloge na koji im na-
čin Grad može dodatno 
pomoći.

Ovoga su puta dodijeljene 
novčane potpore za 24 
novorođene bebe, za 19 
djevojčica i 5 dječaka, 
za koje je Grad izdvojio 

47.500 kuna

Na prijemu za obitelji s novorođenom djecom roditeljima su uručene 
novčane potpore Grada Lepoglave

Lepoglavu posjetilo izaslanstvo Grada 
Dugog Sela

Primjer dobre 
prakse u 
vođenju grada
Izaslanstvo Grada Dugog Sela, na čelu s gra-
donačelnikom Nenadom Panianom, boravilo 
je u radnom posjetu Gradu Lepoglavi. Goste 
iz Dugog Sela u gradskoj je upravi primio le-
poglavski gradonačelnik Marijan Škvarić sa 
suradnicima te ih nakon održanog sastanka 
poveo u razgled Lepoglave i njenih znameni-
tosti. 

Na sastanku su 
razmijena iskustva 
vođenja gradova, s po-
sebnim naglaskom na 
provođenje projekata. 
Naime, Gradu Dugom 
Selu zanimljiva su le-
poglavska iskustva u 
provođenju projekata, 
posebice onih finan-

ciranih sredstvima 
Europske unije. Pri-
je svih, zanimao ih 
je projekt Turističko 
kulturno - informativ-
nog centra, s kojim ih 
je, uz gradonačelnika 
Škvarića, upoznao di-
rektor TKIC-a Damjan 
Županić.

Tijekom sastanka, 
na kojem su gosti iz 
Dugog Sela pohvalili 
način vođenja Grada 
Lepoglave te njego-

vu orijentiranost na 
projekte, razgovaralo 
se i o budućoj surad-
nji dvaju gradova. Iz-
među ostalog, Gradu 
Lepoglavi upućen je 
poziv za predstavlja-
nje lepoglavske čipke i 
baštine u Dugom Selu.

- Izaslanstva dru-
gih gradova i općina, 
u ovom slučaju Gra-
da Dugog Sela, dolaze 
nam budući da su pre-
poznali Grad Lepogla-
vu kao primjer dobre 
prakse u vođenju gra-
da. Zanima ih i na koji 
način provodimo pro-
jekte s kojima razvi-
jamo naš grad. Zaista 
im možemo dati puno 
korisnih informacija i 
tako im pomoći. Daka-
ko, i nama su zanimlji-
va njihova iskustva. 
Ovakvi susreti odličan 
su početak i buduće 
suradnje, koja će s Du-
gim Selom, vjerujem, 
biti odlična i na obo-
stranu korist - zaklju-
čio je gradonačelnik 
Škvarić.

Gosti iz Dugog Sela 
pohvalili su način 

vođenja Grada 
Lepoglave te njegovu 

orijentiranost na 
projekte financirane 
sredstvima Europske 

unije

Izaslanstvo Grada Dugog Sela, na čelu s gradonačelnikom Nena-
dom Panianom, primio je gradonačelnik Marijan Škvarić

Gradonačelnik potpisao ugovor za projekt dogradnje i adaptacije dječjeg 
vrtića

Grad će uskoro raspisati 
natječaj za izvođenje radova
Gradonačelnik Grada Lepoglave Marijan Škvarić potpisao je u Zagrebu ugo-
vor o dodjeli 6 milijuna 703 tisuće i 200 kuna za adaptaciju i rekonstrukciju 
objekta Dječjeg vrtića Lepoglava.

Riječ je o sredstvima 
odobrenima za realiza-
ciju ovog projekta, kojeg 
je Grad Lepoglava prošle 
godine prijavio na natje-
čaj za mjeru 7.4.1. Fonda 
za ruralni razvoj.

Gradonačelnik Škva-
rić ugovor je potpisao 
na prigodnoj svečanosti 
kojoj su nazočili pred-
sjednik Vlade Andrej 
Plenković te ministar 
poljoprivrede Tomislav 
Tolušić.

- Nakon potpisivanja 
ugovora o dodijeli sred-
stava slijedi raspisivanje 

natječaja za izvođenje ra-
dova. Želja nam je da već 
iduće godine naši naj-
mlađi sugrađani borave 
u lijepo uređenom vrtiću 
- istaknuo je gradonačel-
nik Škvarić. 

Zahvaljujući ovom 

projektu zgrada dječjeg 
vrtića bit će adaptirana 
i dograđena, tako da će 
zadovoljiti sve potrebne 
standarde, a stvorit će se 
i uvjeti za otvaranje ja-
sličke skupine, a time i za 
nova radna mjesta.

Gradonačelnik Škvarić ugovor o dodjeli sredstava potpisao je na pri-
godnoj svečanosti u ZagrebuŽelja nam je da već iduće 

godine naši najmlađi 
sugrađani borave u 

lijepo uređenom vrtiću – 
istaknuo je gradonačelnik 

Škvarić

Gradu Lepoglavi odobreno gotovo 375 tisuća 
kuna za projekt “Kam se koje smeće meće”

Edukacija građana 
o odvajanju 
komunalnog otpada
Ministarstvo zaštite okoliša i energetike donijelo je 
odluku kojom je Gradu Lepoglavi i njegovom partne-
ru - Općini Klenovnik, odobreno financiranje projekta 
“Kam se koje smeće meće”. Riječ je o projektu koji 
ima za cilj informiranje i izobrazbu građana o potre-
bi i načinu selektiranja otpada, a koji su na Program 
izobrazno-informativnih aktivnosti o održivom gos-
podarenju otpadom u sklopu Operativnog programa 
konkurentnost i kohezija 2014.-2020. zajednički kan-
didirali Grad Lepoglava i Općina Klenovnik.

Za provedbu projek-
ta Ministarstvo zaštite 
okoliša i energetike odo-
brilo je 374.938,18 kuna, 
što je 85 posto troškova 
provedbe projekta, čija 
je ukupna vrijednost 
441.103 kuna. Preosta-
lih 15 posto financirat će 
Grad Lepoglava i Općina 
Klenovnik u omjeru - 80 
posto, odnosno, 52.932 
kuna Grad Lepoglava te 
20 posto ili 13.233 kune 
Općina Klenovnik.

- Do 2020. godine Hr-
vatska mora, što zahti-
jevaju propisi Europske 
unije, uvelike povećati 
postotak odvajanja ko-
munalnog otpada. Da 
bismo to postigli na 
području Grada Lepo-
glave, odnosno Općine 
Klenovnik, moramo 
educirati i informirati 
građane kako da to čine. 
To ćemo učiniti upravo 
kroz ovaj projekt za čiju 
smo realizaciju dobili 
značajnu financijsku 
potporu  - istaknuo je 

gradonačelnik Grada 
Lepoglave Marijan 
Škvarić, koji se sastao 
s načelnikom Općine 
Klenovnik Mladenom 
Blaškom i njegovom 
zamjenicom Sanjom 
Kolenko, kako bi utvr-
dili buduće projektne 
aktivnosti. Te je aktiv-
nosti, ukupno njih 18, 
predstavio Damjan Žu-
panić, direktor TKIC-a, 
čiji je projektni ured pri-
premio ovaj projekt.

Nakon ove odluke 
Ministarstva zaštite oko-
liša i energetike uslijedit 
će potpisivanje ugovora 
o financiranju, nakon 
čega će započeti raz-
doblje od 14 mjeseci tra-
janja projekta u kojem 
će se provoditi navede-
nih 18 aktivnosti. U tom 
će periodu građani s po-
dručja Grada Lepogla-
ve i Općine Klenovnik 
putem letaka, plakata 
i brošura, televizijskih 
i radijskih emisija, za-
tim putem obavijesti u 
tiskanim medijima, na 
internetskim portalima 
i na službenoj web stra-
nici projekta, mobilnim 
aplikacijama te na tribi-
nama i radionicama biti 
educirani i informirani 
o potrebi i načinu selek-
tiranja otpada.

Za provedbu projekta 
Ministarstvo zaštite 
okoliša i energetike 

odobrilo je 374.938,18 
kuna, što je 85 posto 

troškova projekta koji 
će trajati 18 mjeseci

Predstavnici Grada Lepoglave i Općine Klenovnik na sastanku su 
utvrdili buduće aktivnosti u projektu “Kam se koje smeće meće”

Za projekt izgradnje trga i parkirališta u Donjoj Višnjici Grad dobio 150.000 kn

Započinje prva faza projekta
Gradonačelnik Grada Lepoglave Marijan Škvarić potpisao je u Ministarstvu 
regionalnog razvoja i fondova Europske unije ugovor o sufinanciranje radova 
i usluga za projekt izgradnje trga i parkirališta u Donjoj Višnjici.

Temeljem potpisanog 
ugovora Gradu Lepoglavi 
dodijeljeno je 150 tisuća 
kuna, koje će se iskoristi-
ti u realizaciji prve faze 
ovog projekta. Naime, 
zbog opsežnosti zahva-
ta i financijskih zahtje-
va projekt je podijeljen 
u dvije faze - izgradnju 
parkirališta te uređenje 
trga s rotorom. 

- Grad Lepoglava kan-
didirao je projekt izgrad-
nje trga i parkirališta u 
Donjoj Višnjici na “Pro-
gram održivog razvoja 

lokalne samouprave” 
Ministarstva regional-
nog razvoja i fondova 
Europske unije, gdje 
nam je dodijeljen dio tra-
ženog iznosa, točnije 150 
tisuća kuna. Dobivena 
sredstva nisu dostatna 
za realizaciju cijelog pro-
jekta, ali će pomoći da 
započnemo njegovu pr-
vu fazu. Želja nam je re-
alizacijom ovog projekta 

još više podići standard 
življenja u pograničnom 
dijelu našeg grada, odno-
sno na području Višnji-
ce. Uz navedeni projekt, 
standard življenja na 
pograničnom području 
dodatno ćemo podići i 
realizacijom drugih pro-
grama i projekata koji su 
u pripremi - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Gradonačelnik Marijan Škvarić ugovor je potpisao u Ministarstvu regio-
nalnog razvoja i fondova Europske unije

Želja nam je realizacijom 
ovog projekta još više 

podići standard življenja 
u pograničnom dijelu 

našeg grada - istaknuo je 
gradonačelnik Lepoglave 

Marijan Škvarić

IZ GRADA PROJEKTI
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Završeni radovi na energetskoj obnovi lepoglavske Kaznionice

Uz uštedu energije osigurani 
bolji uvjeti rada i života
U nazočnosti potpredsjednika Vlade i ministra graditeljstva Predraga Štro-
mara te ministra pravosuđa Dražena Bošnjakovića u Lepoglavi su 26. ožuj-
ka predani radovi na energetskoj obnovi Kaznionice u Lepoglavi.

U okviru ugovorenih 
radova ukupne vrijedno-
sti 41 milijun 858 tisuća 
i 443 kune, obnovljeno 
je osam objekata koji se 
nalaze unutar kruga Ka-
znionice te tri vanjska 
objekta.

Projekt je realiziran 
prema ESCO modelu u 
okviru kojeg je 40 posto 
potrebnih sredstava osi-
gurao Fond za zaštitu oko-
liša i energetsku učinko-
vitost, a ostatak privatni 
investitori, u ovom sluča-
ju tvrtka Funda d.o.o., ko-
joj će se investicija otpla-
titi kroz ostvarene uštede. 

- Uz uštede koje ćemo 
ostvarivati, ovim smo 
projektom stvorili bolje 
uvjete rada za zaposle-
ne te bolje uvjete života 
zatvorenika u kaznionici 
- istaknuo je ministar pra-
vosuđa Dražen Bošnja-
ković, naglasivši važnost 
sudjelovanja u ovom i 
sličnim projektima pri-
vatnih investitora, bez ko-
jih Ministarstvo pravosu-
đa ne bi moglo realizirati 
ovakve projekte.

- Osim uštede energije 
ESCO modelom realiza-
cije projekta energetske 
učinkovitosti ostvaruje-
mo dodatne benefite. Pr-
vo, s ulaganjima privatnih 
poduzetnika u fondovima 
ostaje više sredstava ko-
ja mogu koristiti jedini-
ce lokalne samouprave 

za projekte povećanja 
energetske učinkovitosti. 
Drugo, benefite ostvaruje 
i domaća građevinska in-
dustrija koja tako dobiva 
dobro plaćene poslove - 
rekao je potpredsjednik 
Vlade i ministar graditelj-
stva Predrag Štromar.

- Ovo je model koji 
ne opterećuje državu, 
jer sredstva ulažemo mi, 
koji izvodimo radove, a 
naplaćujemo se iz ušte-
da. Mislim da je to dobar 
primjer kako zaposliti 
našu operativu. To znači 
ostanak ljudi u našoj dr-
žavi. Ovakvim modelom 
možemo uključiti lokalne 
izvođače u ovako velike 
projekte - istaknuo je di-
rektor tvrtke izvođača ra-
dova Nikola Funda, dok 
je Dražen Posavec, rav-
natelj Kaznionice u Le-
poglavi, istaknuo pobolj-
šanje radnih i životnih 
uvjeta u kaznionici, budu-
ći da su zgrade u kojima 
su smješteni zatvorenici 
građene još početkom 20. 
stoljeća trebale obnovu.

U okviru radova ener-
getske obnove izvedeni 
su radovi na rekonstruk-
ciji vanjske ovojnice, za-
mjeni vanjske stolarije, 
rekonstrukciji krova sa 
zamjenom pokrova, re-
konstrukciji cjelokupne 
kotlovnice s ugradnjom 
novog kotla za biomasu, 
rekonstrukciji toplinskih 
podstanica u sklopu kom-
pleksa, ugradnji termo-
statskih ventila u zgrada-
ma kompleksa te zamjeni 
kompletne rasvjete učin-
kovitijom LED rasvjetom.  

- Energetska obnova 
Kaznionice nije prvi pro-
jekt energetske obnove 
objekata u Lepoglavi. Nai-
me, već prije realiziran je 
projekt energetske obno-
ve zgrade Osnovne škole 
Ante Starčevića, u koju 
su ugrađene i toplinske 
pumpe te postavljeni so-
larni paneli. Na gradskom 
su području zahvaljujući 
sufinanciranju Fonda za 
zaštitu okoliša i energet-
sku učinkovitost, ener-
getski obnovljene čak 74 
obiteljske kuće - podsjetio 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Stoga je potpredsjed-
nik Vlade Predrag Štro-
mar pohvalio vodstvo 
Grada te Lepoglavu ista-
knuo kao dobar primjer 
korištenja sredstava za 
projekte energetske ob-
nove.

Benefite od energetske 
obnove ostvaruje i 

domaća građevinska 
industrija koja tako 

dobiva dobro plaćene 
poslove – naglasio je 

potpredsjednik Vlade i 
ministar graditeljstva 

Predrag Štromar

Zahvaljujući projektu  energetske obnove osigurani su i bolji uvjeti rada za zaposlene te poboljšani uvjeti 
života zatvorenika u kaznionici

Lepoglavu posjetili ugledni mineralozi

Zanimanje za 
mineraloško bogatstvo 
lepoglavskog kraja
Zahvaljujući međunarodnim aktivnostima i 
suradnji udruge Lepoglavski ahat sa srodnim 
udrugama, institucijama i ustanovama, u Le-
poglavi su boravili ugledni mineralozi - dr. Franz 
Brandstätter iz Prirodoslovnog muzeja u Beču, 
Zmago Žorž iz Muzeja Remšnik u Sloveniji, An-
ton Gutsich, jedan od najboljih brusača minera-
la te Gabi Palfinger.

Prigodom dolaska u 
Lepoglavu za njih je or-
ganiziran prijem na ko-
jem im je dobrodošlicu 
poželio gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

- Jedna od mnogih 
posebnosti Lepoglave je 
i mineraloško bogatstvo 
koje nas povezuje s dru-
gim krajevima i država-
ma - istaknuo je grado-
načelnik Škvarić i dodao 
kako Grad Lepoglava na 
brojnim jedinstvenos-
tima gradi svoju prepo-
znatljivost. Želeći taj po-
tencijal iskoristiti u što 

većoj mjeri, istaknuo je 
gradonačelnik, Grad je 
pokrenuo projekt Centra 
za posjetitelje, izgradnju 
muzeja koji bi na jed-
nom mjestu objedinio i 
predstavio brojne lepo-
glavske jedinstvenosti, 
pa tako i mineraloško 
bogatstvo Lepoglave.

Upravo je taj projekt 
prigoda za proširenje 
suradnje, istaknuli su 
gosti, koji su bili u prat-
nji svog domaćina - Da-
mira Vrtara, predsjed-
nika udruge Lepoglavski 
ahat.

Održana skupština UBH Lepoglava

Istaknuta odlična 
suradnja s Gradom
- Vaša udruga je udruga kakvu bi svaki grad poželio 
imati – poručio je članovima udruge Branitelji Hrvat-
ske Lepoglava, uz zahvalu za suradnju i sudjelovanje 
u gotovo svim gradskim manifestacijama, grado-
načelnik Marijan Škvarić, na izvještajno-izbornoj 
skupštini Udruge, koja je održana u Lepoglavi.

Na Skupštini je za 
predsjednika udru-
ge Branitelji Hrvatske 
Lepoglava ponovno 
izabran dosadašnji 
predsjednik Dražen 
Husnjak, koji je zahva-
lio Gradu Lepoglavi na 
dosadašnjoj, iznimnoj 
potpori te najavio dalj-
nju suradnju s Gradom 
Lepoglavom i Ministar-
stvom branitelja na 
projektu izgradnje spo-
men-parka za 12 pogi-
nulih branitelja s grad-
skog područja. Husnjak 
je najavio i rješavanje 

pitanja prostora za bra-
nitelja u objektu vile i 
organizaciju jedinstve-
nog sportskog susreta u 
spomen na sve poginu-
le branitelje s gradskog 
područja.

Rad Udruge pohva-
lio je i državni tajnik 
u Ministarstvu obra-
ne, brigadni general 
Zdravko Jakop, član 
Udruge,  koji je nazoč-
nima prenio pozdrave 
ministra obrane Dami-
ra Krstičevića te mi-
nistra branitelja Tome 
Medveda.

Ugledni mineralozi na prijemu kod gradonačelnika Marijana Škvarića

Odana počast žrtvama ustaškog logora u Lepoglavi

Najcrniji dani 
lepoglavske povijesti

U Lepoglavi je 28. 
travnja održan komemo-
rativni skup na kojem je 
odana počast žrtvama 
ustaškog logora te palim 
antifašistima koji su prije 
75 godina prvi puta oslo-
bodili logor u Lepoglavi.

Počast žrtvama faši-
stičkog terora odana je 
na Spomen groblju i u 
Parku žrtava fašizma, u 
kojem je Grad Lepoglava 
nedavno obnovio spo-
men-obilježje. Uz Grad 
Lepoglavu počast su po-

laganjem vijenca odali 
predstavnici udruga an-
tifašističkih boraca Va-
raždinske, Međimurske 
i Krapinsko - zagorske 
županije te predstavnici 
Udruge antifašističkih 
boraca i antifašista Iva-
nec - podružnice Lepo-
glava.

Ispred Grada Lepo-
glave vijenac je položio 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, u nazočnosti 
svog zamjenika Hrvoja 
Kovača.

Počast žrtvama fašističkog terora odana je u Parku žrtava fašizma

Obilježen Dan Oružanih snaga Republike Hrvatske

Branitelji iz lepoglavskog kraja dali 
su veliki doprinos obrani Hrvatske
U Lepoglavi je u organizaciji udruge Branitelji Hrvatske Lepoglava, te uz pot-
poru Grada Lepoglave, obilježen Dan oružanih snaga Republike Hrvatske. U 
parku uz zgradu gradske uprave tom je prigodom održan zanimljiv program 
u okviru kojeg su se mogle razgledati izložbe ratnih fotografija i znakovlja, 
pješačko naoružanje te borbeno oklopno vozilo - Patria, koje je posebno za 
tu prigodu stiglo u Lepoglavu.

Posjetiteljima su se, 
uz domaćina, predsta-
vile i druge braniteljske 
udruge iz okolice, a odr-
žano je i natjecanje u air 
soft gađanju. Zaintere-
sirani su imali prigode 
dobiti informacije o mo-
gućnostima školovanja i 
rada u Hrvatskoj vojsci.

- Ovo je prigoda upu-
titi čestitku svim pripad-
nicama i pripadnicima 
Oružanih snaga Repu-
blike Hrvatske te ponov-
no istaknuti da su naše 
Oružane snage izrasle 
iz pobjedničke Hrvatske 

vojske, koju su činili i 
branitelji iz našeg kraja. 
Dio te slavne povijesti 
može se, zahvaljujući 
udruzi Branitelji Hrvat-
ske Lepoglava, vidjeti 
u Lepoglavi - rekao je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, istaknuvši od-
ličnu suradnju udruge 

Branitelji Hrvatske Lepo-
glava i Grada Lepoglave.

Prigodom otvorenja 
programa proslave Dana 
Oružanih snaga Repu-
blike Hrvatske, ujedno 
i Dana otvorenih vrata 
udruge Branitelji Hr-
vatske Lepoglava, sve 
je nazočne pozdravio 
njen predsjednik Dra-
žen Husnjak, a ispred 
ministra obrane Damira 
Krstičevića i ministra 
branitelja Tome Med-
veda pozdrave je uputio 
njihov izaslanik Robert 
Puja.

- Branitelji iz lepo-
glavskog kraja dali su 
velik doprinos u zaustav-
ljanju srpske agresije i 
oslobađanju Hrvatske u 
Domovinskom ratu. Njih 
12 pri tome je položilo 

svoje živote - istaknuo 
je između ostalog Puja, 
pohvalivši aktivnosti 
koje udruga Branitelji 
Hrvatske Lepoglava, u 
suradnji s Gradom Lepo-
glavom, provodi s ciljem 
čuvanja spomena na Do-
movinski rat.

Prije otvorenja mani-
festacije u župnoj crkvi u 
Lepoglavi održana je mi-
sa za poginule, zatočene, 
nestale i umrle hrvatske 
branitelje te pripadnike 
Oružanih snaga RH, a 
kod spomen obilježja na 
gradskom groblju oda-
na je počast poginulim 
hrvatskim braniteljima. 
Ispred Grada Lepoglave 
počast je poginulim bra-
niteljima odao predsjed-
nik Gradskog vijeća Ro-
bert Dukarić.

Branitelji iz lepoglavskog 
kraja dali su velik 

doprinos u zaustavljanju 
srpske agresije i 

oslobađanju Hrvatske u 
Domovinskom ratu. Njih 
12 pri tome je položilo 

svoje živote – istaknuo 
je Robert Puja, izaslanik 

ministra obrane

Izloženo naoružanje i vojna oprema pobudilo je veliko zanimanje, 
posebice najmlađih

Sjećanje na poginule lepoglavske branitelje

Odana počast Josipu Štefancu
Na lepoglavskom gradskom groblju, na 26. obljetnicu pogibije, odana je po-
čast hrvatskom branitelju Josipu Štefancu.

Počast su mu odali su-
pruga i djeca, prijatelji, 
predstavnici braniteljskih 
udruga - Branitelji Hrvat-
ske Lepoglava, Udruge 
pripadnika 104. brigade 
ZNG HV, HVIDRA-e Iva-
nec i UDVDR-a Ivanec te 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Josip Štefanec, pripad-
nik 104. brigade Hrvatske 
vojske, poginuo je braneći 
domovinu 9. travnja 1992. 
godine, na pakračkom ra-
tištu.

Na lepoglavskom gradskom groblju odana je počast hrvatskom brani-
telju Josipu Štefancu

Članovi UBH Lepoglava na izvještajno - izbornoj skupštini

Istaknuta odlična suradnja s Gradom 

Gradska podrška 
radu HVIDRA-e
U Lepoglavi je održana redovita godišnja Skupšti-
na HVIDRA-e Ivanec, koja svojim djelovanjem po-
kriva i područje Grada Lepoglave.

Nazočne članove 
Skupštine pozdravio 
je gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić, koji je, 
uz zahvalu za sve što 
su učinili za Hrvatsku, 
predsjedniku HVIDR-e 
Vjekoslavu Špacu uru-
čio gradski poklon - ra-
dio i usisavač, koji će 
udruga koristi u prosto-
ru u koje djeluje.

Predajući poklon 

gradonačelnik Škvarić 
istaknuo je da će se on 
osobno kao i Grad Lepo-
glava truditi da uvijek 
pomogne braniteljima.

Tijekom Skupštine 
njeni su članovi najvi-
še raspravljali o novom 
Zakonu o pravima bra-
nitelja iz Domovinskog 
rata, odnosno o brani-
teljskim pravima koja iz 
njega proizlaze.

U Lepoglavi je održana redovita godišnja Skupština HVIDRA-e Ivanec
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Gradu Lepoglavi 315 tisuća kuna za modernizaciju nerazvrstanih cesta

Sredstva za povećanje 
komunalnog standarda
Program modernizacije nerazvrstanih cesta na području Grada Lepoglave u 
ovoj će se godini provoditi uz financijsku potporu Ministarstva graditeljstva i 
prostornoga uređenja .Ovo je Ministarstvo Gradu Lepoglavi odobrilo 315 tisu-
ća kuna za provedbu projekta “Modernizacija nerazvrstanih cesta na područ-
ju Grada Lepoglave”.

Sredstva za proved-
bu projekta Ministarstvo 
graditeljstva i prostornog 
uređenja dodijelilo je 
Gradu Lepoglavi u okviru 
Javnog poziva za sufinan-
ciranje projekata gradova 
i općina za poticanja ra-
zvoja komunalnog gospo-
darstva i ujednačavanje 
komunalnog standarda u 
2018. godini, koji je raspi-
san u veljači ove godine.

Govoreći na sveča-
nosti uručivanja odluka 
o sufinanciranju, koja 
je upriličena u Vinici, 
potpredsjednik Vlade i 
ministar graditeljstva i 
prostornog uređenja Pre-
drag Štromar posebno je 
istaknuo “kako načelnici 
i gradonačelnici dobiva-
ju sve više decentralizi-
ranih sredstava, koja im 
omogućuju realizaciju 

komunalnih projekata, za 
čije ostvarenje ne bi imali 
dovoljno sredstava u pro-
računima lokalne samou-
prave”.

- Zahvalio bih Mini-
starstvu graditeljstva i 
prostornog uređenja i 
potpredsjedniku Predra-
gu Štromaru na finan-

cijskoj potpori gradskim 
projektima i programi-
ma. Dobivena sredstva 
usmjerena su na razvoj 
komunalne infrastruk-
ture, odnosno povećanju 
komunalnog standarda 
naših građana - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Potpredsjednik Vlade uručio je odluke Ministarstva graditeljstva i 
prostornog uređenja za modernizaciju nerazvrstanih cesta na području 
Grada Lepoglave

Nevrijeme prouzročilo štete na cijelom području Lepoglave 

Intervenirali vatrogasci i 
gradske komunalne službe
Nevrijeme praćeno obilnom kišom i vjetrom, a na pojedinim područjima i 
tučom, pogodilo je cijelo područje Grada Lepoglave u predvečerje 8. lipnja.

Obilna kiša pokrenu-
la je vodene bujice koje 
su na prometnice nanosi-
le velike količine pijeska, 
šljunka i kamenja, tako 
da su pojedine prometni-
ce morale biti zatvorene 
za promet. Na pojedinim 
gradskim područjima po-
plavljene su i obiteljske 
kuće, pa su morali inter-
venirati i vatrogasci, koji 
su s prometnica uklanjali 
i porušena stabla. Inter-
venirale su i komunalne 
službe koje su sanirale 
štete na komunalnoj in-
frastrukturi, prije sve-
ga prometnicama koje 
su čistili od nanosa. Na 
pojedinim gradskim po-
dručjima pojavila su se 
ponovo i manja klizišta.
Stradalo područje obišao 
je gradonačelnik Mari-
jan Škvarić.

- Na žalost, sve nas 

češće pogađaju nevreme-
na, koja pričinjavaju šte-
te kako na imovini gra-
đana tako i na gradskoj 
komunalnoj infrastruk-
turi. Vatrogasci i komu-
nalne službe reagirale 
su pravodobno te im na 
tome, kao i na onome što 
čine na otklanjanju po-

sljedica nevremena, za-
hvaljujem. Prioritet nam 
je omogućiti građanima 
nesmetano korištenje ko-
munalne infrastrukture i 
obavljanje svakodnevnih 
aktivnosti - istaknuo je 
prilikom obilaska terena 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Olujno nevrijeme prouzročilo je štete i na stambenim objektima

Projekt Udruge privatnih šumovlasnika Kesten

Uređuju se šumske 
prometnice
Na gradskom su području započeli zahvati na infra-
strukturi koja nije u izravnoj mjerodavnosti Grada Le-
poglave, no interes je Grad da se ovi zahvati uspješno 
odrade, kako bi doprinijeli razvoju komunalne infra-
strukture na gradskom području, odnosno ukupnom 
gradskom razvoju.

Riječ je o uređenju 
novih kilometara šum-
skih prometnica te re-
konstrukciji željezničke 
infrastrukture.

Koristeći sredstva 
Fonda za općekorisne 
funkcije šuma, Udruga 
privatnih šumovlasnika 
Kesten provodi projekt 
uređenja šumskih pro-
metnica. Do 2017. godine 
tako je uređeno 25.111 
metara šumskih promet-
nica na području Grada 
Lepoglave, u 2017. ure-
đeno je dodatnih 2.509 
metara, a nedavno su 
započeli i radovi na ure-

đenju novih 3.891 meta-
ra šumskih prometnica. 
Uređuje se cesta Galin-
ci-Gradišće, na područ-
ju šumske gospodarske 
jedinice Gornja Višnjica, 
u dužini 774 metara, 
prometnica Kukelj, na 
području gospodarske 
jedinice Kamenica-Je-
rovec, u dužini od 1.457 
metara, te na području 
šumske gospodarske je-
dinice Lepoglavska Ivan-
čica, prometnica Gečko-
vec-Vudelje, dužine 878 
metara te prometnica 
Travnjak-Višnjeva duži-
ne 782 metara.

U tijeku su radovi na uređenju šumskih prometnica na području 
Grada Lepoglave

Komunalno redarstvo Grada Lepoglave

Obveza održavanja 
privatnih zemljišta
Komunalno redarstvo Grada Lepoglave pozvalo je  
građane, vlasnike i korisnike nekretnina, zemljišta 
i poljoprivrednog zemljišta na redovito uređivanje 
svojih površina, kako ne bi obrasle trnjem, korovom, 
raslinjem, šikarom, visokom travom i ambrozijom, 
te tako ugrožavale sigurnost i zdravlje ljudi, ometale 
promet te ugrožavale preglednost, sigurnost i vidlji-
vost prometovanja cestom.

Posebno se upozora-
vaju vlasnici, odnosno  
korisnici ili posjednici 
zemljišta koja graniče 
s nerazvrstanom ce-
stom da uklone drveće 
i grmlje kako bi se osi-
gurala preglednost i si-
gurnost na nerazvrsta-
noj cesti. To znači da su 
stabla i krošnje stabla 
koje prelaze na cestov-
no zemljište i smetaju 
vidljivosti, prolazu au-
tomobila i mehanizaci-

je dužni ukloniti vlasni-
ci - posjednici zemljišta.

- Kako ne bismo bili 
prisiljeni izricati nov-
čane kazne, apeliramo 
na sve građane, vlasni-
ke i posjednike da se 
pridržavaju navede-
nih  odredbi i odluka te 
upozoravamo da će se 
nadzor nad provedbom 
odluka obavljati cijele 
godine - ističu u Komu-
nalnom redarstvu Gra-
da Lepoglave. 

Potpisani ugovori o dodjeli bespovratnih gradskih potpora gospodarstvenicima 

Gospodarstvenicima dodijeljeno 12 potpora 
Grad Lepoglava nastavlja pružati potporu gospodarstvenicima. Ove je godine to učinio dodjelom bespovratnih potpora za potica-
nje razvoja malog gospodarstva na gradskom području.

U gradskoj su vijećnici 
u Lepoglavi, 27. travnja, 
potpisani ugovori s gos-
podarstvenicima kojima 
su na javnom natječaju 
dodijeljene potpore za 
sufinanciranje nabavke 
opreme i inventara, kao 
i za ulaganje u standar-
de kvalitete te potpore za 
sufinanciranje nastupa 
na sajmovima i izložba-
ma, odnosno za izradu 
promotivnih  materijala. 
Dodijeljeno je ukupno 12 
potpora ukupne vrijedno-
sti 75 tisuća kuna. Potpo-
re su odobravane u visini 
do 50 posto prihvatljivih 
troškova, a maksimalni 
iznos sredstava potpo-
re po jednom korisniku 
iznosio je 15 tisuća kuna.

- U Gradu smo svjesni 
važnosti razvoja gospo-
darstva, odnosno očuva-
nja postojećih i stvaranja 
novih radnih mjesta, a što 

uspješno čine upravo naši 
gospodarstvenici. Budu-
ći da su oni sami iskazali 
želju da im se pomogne 
dodjelom bespovratnih 
potpora, odlučili smo im 
pomoći upravo na taj 
način. Znamo da su do-
dijeljena sredstva manja 
od njihovih potreba, no 
kako su i sami istaknuli, 
te će im potpore biti od 
velike pomoći - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Predsjednik Gradskog 
vijeća Robert Dukarić 

čestitao je gospodarstve-
nicima na ostvarenim 
potporama te također 
istaknuo njihovu važnost 
za razvoj gospodarstva, a 
time i grada Lepoglave.

Potpisivanju ugovo-
ra s gospodarstvenicima 
nazočio je i Mario Milak, 
predsjednik Obrtničke 
komore Varaždinske žu-
panije, koji je Grad Lepo-
glavu istaknuo kao dobar 
primjer pružanja potpore 
gospodarstvenicima te 
kao jednu od rijetkih jedi-
nica lokalne samouprave 
koja gospodarstvenicima 
dodjeljuje bespovratne 
potpore.

- Bespovratna sred-
stva izuzetno su važna 
gospodarstvenicima, po-
sebice onim manjim, koji 
teže dolaze do poduzet-
ničkih kredita - istaknuo 
je Milak.

Za dodjelu bespovrat-

nih potpora Grad Lepo-
glava je osigurao 80 ti-
suća kuna, tako da je na 
raspolaganju gospodar-
stvenicima, s obzirom na 
to da je natječaj otvoren 
do utroška svih sredsta-
va, preostalo još 5 tisuća 
kuna. No, gradonačelnik 
Škvarić najavio je mo-
gućnost da se za potpore 
rebalansom proračuna iz-

dvoje dodatna sredstva za 
ovu namjenu.

Inače, uz potpore gos-
podarstvenicima, ovom 
je prigodom dodijeljena 
i jedna potpora obitelj-
skom poljoprivrednom 
gospodarstvu, i to u okvi-
ru otvorenog natječaja za 
dodjelu potpora upravo 
obiteljskim poljoprivred-
nim gospodarstvima.

Bespovratna sredstva 
izuzetno su važna 

gospodarstvenicima, 
posebice onim manjim, 

koji teže dolaze do 
poduzetničkih kredita – 
istaknuo je Mario Milak, 
predsjednik Obrtničke 
komore Varaždinske 

županije

U gradskoj vijećnici u Lepoglavi potpisani su ugovori o bespovratnim 
gradskim potporama gospodarstvenicima

Na radionici za gospodarstvenike predstavljene dostupne kreditne linije

Grad potiče razvoj malog 
gospodarstva
U Lepoglavi je 21. ožujka, u organizaciji Grada Lepoglave, a uz potporu Turističko 
kulturno-informativnog centra, održana radionica za gospodarstvenike, na kojoj 
su zainteresiranim gospodarstvenicima s gradskog područja predstavljene mo-
gućnosti korištenja kreditnih linija HBOR-a i HAMAG-BICRO-a.

Predstavljene su i pot-
pore koje gospodarstve-
nici mogu ostvariti kroz 
natječaj Ministarstva gos-
podarstva, poduzetniš-
tva i obrta,  namijenjene 
mikro, malim i srednjim 
gospodarstvenicima za 
poboljšanje njihovog po-
slovnog razvoja i tehno-
loške spremnosti kroz 
početna ulaganja u iz-
gradnju i opremanje po-
slovnih jedinica.

Poseban naglasak na 
radionici stavljen je na 
potpore Grada Lepogla-
ve za poticanje razvoja 

malog gospodarstva na 
gradskom području. Nai-
me, otvoren je Javni poziv 
Grada Lepoglave za do-
djelu potpora male vrijed-
nosti za poticanje razvoja 
malog gospodarstva na 
području Grada Lepogla-
ve u 2018. godini, na koji 
se, do iskorištenja sred-
stava osiguranih za tu 
namjenu, mogu javiti mi-
kro subjekti malog gospo-
darstva. Uz prezentirane 
detalje natječaja, poziv da 

se jave na natječaj svim 
mikro subjektima malog 
gospodarstva s gradskog 
područja uputio je grado-
načelnik Marijan Škva-
rić. Pozvao ih je ujedno 
da svojim prijedlozima 
pomognu Gradu u pripre-
mi budućih natječaja za 
dodjelu potpora, kako bi 
one u najboljoj mjeri bile 
prilagođene njihovim po-
trebama i tako pridonije-
le razvoju gospodarstva 
na gradskom području.

Poseban naglasak na 
radionici stavljen je na 

potpore Grada Lepoglave 
za poticanje razvoja 

malog gospodarstva na 
gradskom području

Na radionici su predstavljene dostupne kreditne linije i potpore za 
razvoj malog gospodarstva

Nezavisna udruga mladih u Projektu Erasmus+

Proveli još jedan 
europski projekt
Nezavisna udruga mladih uspješno je prove-
la još jedan europski projekt u okviru kojeg 
je u Šibeniku održana osmodnevna razmjena 
mladih pod nazivom “Hear my Voice”.

U projekt je bilo 
uključeno po osam su-
dionika svake partner-
ske organizacije iz pet 
europskih zemalja - Ci-
pra, Malte, Slovačke, 
Slovenije i Hrvatske. 
Ukupno 40 ljudi za-
jedničkim je snagama 
radilo na ostvarenju 
glavnog cilja projekta - 
podizanju svijesti mla-
dih ljudi o važnosti izla-
ska na izbore. Radilo se 
na tome kako povećati 
sudjelovanje mladih u 
donošenju odluka, za-
tim na njihovom upo-
znavanju sa sustavom 
glasovanja te na pove-
ćanju razine znanja o 
institucijama Europske 
unije. Time se u velikoj 
mjeri povećaju izgledi 
za aktivno sudjelovanje 
mladih u procesu dono-
šenja važnih odluka te 
povećava postotak izla-

ska na izbore. Naime, 
kod mladih se stvorio 
osjećaj važnosti i moći 
utjecaja na promijene. 
Shvatili su da i njihov 
glas mnogo znači. Na-
dalje, razumijevanjem 
načina funkcioniranja 
Europske unije, oni će 
biti u mogućnosti aktiv-
no se uključiti, odnosno 
zalagati za promjene 
koje su oduvijek htjeli 
vidjeti u svojim lokal-
nim zajednicama, drža-
vama ili unutar čitave 
Europske unije.

Na projektu su su-
djelovale organizacije 
PlanBe, Plan it Be it iz 
Cipra, PRISMS iz Malte, 
Majami, o.z. Iz Slovač-
ke, Društvo za politično 
in gospodarsko sodelo-
vanje mladih osrednje 
Evrope iz Slovenije te 
Nezavisna udruga mla-
dih.
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Gradonačelnik čestitao Dan vatrogasaca

Grad u vatrogastvo planira 
uložiti 10 milijuna kuna
Gradonačelnik grada Lepoglave Marijan Škvarić čestitao je vatrogascima - 
Dan vatrogasaca i blagdan njihovog nebeskog zaštitnika - svetog Florijana. 

Čestitke vatrogascima 
gradonačelnik Škvarić 
uputio je na prijemu koji 
je za predstavnike grad-
ske vatrogasne zajednice 
te dobrovoljnih vatroga-
snih društava koja djeluju 
na gradskom području, 
organiziran u Gradu Le-
poglavi.

Prijem povodom Dana 
vatrogasaca bio je prigo-
da za osvrt na provedene 
aktivnosti usmjerene na 
zaštitu od požara i druge 
ugroze na području grada 
Lepoglave, a tom je prigo-

dom istaknuta i dobra su-
radnja Grada Lepoglave i 
vatrogasaca koja se, izme-
đu ostalog, očituje u grad-

skoj financijskoj potpori  
vatrogastvu na gradskom 
području. Zahvaljujući 
toj potpori, posljednjih je 
godina nabavljeno neko-
liko vatrogasnih vozila, a 
oprema kojom vatrogasci 
raspolažu na zavidnom je 
nivou.

Gradonačelnik Škva-
rić najavio je kako Grad 
Lepoglava planira u  slje-
dećih nekoliko godina 
u razvoj vatrogastva na 
gradskom području ulo-
žiti oko 10 milijuna kuna. 

- Očekujem da ćemo 
već iduće godine položiti 
kamen temeljac za vatro-
gasni centar u Lepoglavi 
- najavio je gradonačelnik 
Škvarić.

Predstavnici Vatro-
gasne zajednice i četiri-
ju vatrogasnih gradskih 
društava zahvalili su na 
značajnoj gradskoj pot-
pori vatrogastvu te naja-
vili nastavak aktivnosti 
koje će biti usmjerene na 
razvoj vatrogastva na po-
dručju Grada Lepoglave.

Očekujem da ćemo već 
iduće godine položiti 
kamen temeljac za 
vatrogasni centar u 

Lepoglavi – najavio je 
gradonačelnik Škvarić

Na prijemu je istaknuta uzorna suradnja Grada Lepoglave i gradske 
vatrogasne zajednice

Održana skupština Vatrogasne zajednice Grada Lepoglave

Odlična opremljenost naših 
vatrogasnih društava
- Za mnoge smo prvi na putu da postanemo vatrogastvo kakvo postoji i ka-
kvo se njeguje u Austriji ili Sloveniji – istaknuo je na skupštini Vatrogasne 
zajednice Grada Lepoglave njen predsjednik Marijo Canjuga, podnoseći izvje-
šće o radu u 2017. godini.

Predsjednik Zajednice 
u izvješću je posebno ista-
knuo dobru opremljenost 
vatrogasnih društava - 
članica Zajednica, koja 
prelazi zakonom propi-
sane minimalne standar-
de, naglasivši da je takav 
standard postignut za-
hvaljujući potpori Grada 
Lepoglave. 

Gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić zahvalio 
je svim vatrogascima na 
trudu, požrtvovnosti i po-
moći koju pružaju građa-
nima u nevolji, te je tom 
prigodom najavio pokre-
tanje aktivnosti na izgrad-
nji vatrogasnog centra u 
Lepoglavi te vatrogasnog 
doma u Kamenici, kao 
i adaptaciju i uređenje 
vatrogasnog doma u Viš-

njici. Gradonačelnik je 
upoznao nazočne i s ak-
tivnostima oko nabavke 
novog vatrogasnog vozila 
za potrebe DVD-a Lepo-
glava i to putem donacije 
s državne razine.

Uz znak zahvale za 
pruženu podršku, pred-
sjednik gradske Vatro-
gasne zajednice Canjuga 

uručio je gradonačelniku 
Škvariću svečano vatro-
gasno odijelo.

Nakon sjednice skup-
štine obavljena je primo-
predaja opreme vrijedne 
14 tisuća kuna, koju je 
DVD Lepoglava nabavio 
za potrebe tehničkih in-
tervencija, najčešće pro-
metnih nesreća.

U Lepoglavi je održana skupština Vatrogasne zajednice Grada

Vatrogasna zajednica Grada Lepoglave 

Završilo školovanje 
za članove 
vatrogasnih društava
U okviru aktivnosti koje Vatrogasna zajednica 
Grada Lepoglave provodi u suradnji s dobrovolj-
nim vatrogasnim društvima, 24 člana vatroga-
snih društava iz Lepoglave, Kamenice, Višnjice i 
Kaznionice završilo je školovanje za vatrogasce i 
vatrogasce prve klase.

Zajednica je posta-
la “jača” za 15 novih 
vatrogasaca - šest iz 
DVD-a Kamenica, četiri 
iz DVD-a Višnjica, četi-
ri iz DVD-a Kaznionica 
u Lepoglavi i jednog iz 
DVD-a Lepoglava.

Školovanje za va-
trogasca prve klase 
uspješno je završilo pet 
članova DVD-a Višnjica 

i četiri člana DVD-a Ka-
menica.

Uz to je predsjednik 
Vatrogasne zajednice 
Grada Lepoglave Ma-
rio Canjuga uspješno 
završio tečaj za vatro-
gasnog suca za djecu i 
mladež te vježbe s VMŠ, 
i to kao prvi sudac u 
Zajednici u proteklih 
desetak godina.

U Dječjem vrtiću Runolist 

Obilježili Dan 
vatrogastva
i Majčin dan
Povodom blagdana sv. Florijana – Dana vatro-
gastva, mališane u Dječjem vrtiću Runolist u 
Žarovnici posjetili su vatrogasci DVD Kamenica.

Oni su vrtićkim ma-
lišanima govorili što 
učiniti kada primijete 
požar, te su im pokaza-
li vatrogasnu opremu 
koju su mališani razgle-
dali s velikim zanima-

njem.
Mališani iz Dječjeg 

vrtića Runolist čestitali 
su majkama i Majčin 
dan, recitacijama u žu-
pnoj crkvi sv. Bartola u 
Kamenici.

Školovanje za vatrogasce završili su članovi četiri vatrogasna 
društva s područja Lepoglave

Mališane u Dječjem vrtiću Runolist u Žarovnici posjetili su vatro-
gasci DVD Kamenica

Završio natječaj LAG-a Sjeverozapad namijenjen malim poljoprivrednim 
proizvođačima

Prijavljena čak 43 projekta
Na natječaj Lokalne akcijske grupe Sjeverozapad za provedbu tipa operacije 6.3. - Potpora 
razvoju malih poljoprivrednih gospodarstava, koji je namijenjen malim OPG-ovima s pod-
ručja LAG-a, prijavljena su čak 43 projekta - istaknuto je na konferenciji za novinare koju 
je ova lokalna akcijska grupa održala u srijedu, 9. svibnja, na varaždinskoj gradskoj tržnici.

- Za provedbu mjere 
6.3. LAG Sjeverozapad je 
namijenio 2.559.900 kuna, 
a tim ćemo sredstvima 
financirati projekte 23 
obiteljska poljoprivredna 
gospodarstva s područja 
LAG-a. Visina potpore po 
projektu iznosi 15 tisuća 
eura bespovratnih finan-
cijskih sredstava za mo-
dernizaciju i unapređenje 
procesa rada i poslovanja, 
odnosno za povećanje 
proizvodnih kapaciteta. 
Tim sredstvima mala obi-
teljska gospodarstva moći 
će kupiti domaće živo-
tinje, sadni materijal za 
višegodišnje nasade, ili 
poljoprivrednu mehani-
zaciju, financirati pobolj-
šanje kvalitete poljopri-
vrednog zemljišta, graditi 
ili opremiti objekte za pro-
daju i prezentaciju vlasti-
tih poljoprivrednih proi-
zvoda, odnosno dobivena 
sredstva uložiti u stručno 
usavršavanje za poljo-
privrednu proizvodnju i 
preradu poljoprivrednih 
proizvoda. Riječ je o 2,5 
milijuna kuna direktnih 
potpora malim poljopri-
vrednim proizvođačima 
na području našeg LAG-a, 
koji će im sigurno pomoći 

da unaprijede i moderni-
ziraju svoju proizvodnju 
te da povećaju svoje pro-
izvodne kapacitete - ista-
knuo je na konferenciji za 
novinare Marijan Škva-
rić, predsjednik Lokalne 
akcijske grupe Sjeveroza-
pad.

Prijave na natječaj za-
interesirani poljoprivred-
ni proizvođači mogli su 
podnijeti u vremenu od 
5. travnja do 7. svibnja, 
a broj pristiglih prijava 
svjedoči kako su se mala 
obiteljska poljoprivredna 
gospodarstva ekonomske 
veličine od 2.000 do 7.999 
eura, dobro pripremila za 
ovaj natječaj za dodjelu 
bespovratnih sredstava.

- Ovo je prvi natječaj 

koji je raspisao LAG u 
sklopu provedbe svoje Lo-
kalne razvojne strategije, 
a u narednom razdoblju 
provodit ćemo natječaje 
koji su namijenjeni razvo-
ju velikih OPG-a, zatim 
razvoju nepoljoprivred-
nih djelatnosti na OPG-u, 
poput tradicijskih obrta, 
usluga i turizma, natječaj 
namijenjen općinama i 
gradovima, kroz koji mo-
gu razvijati društvenu 
infrastrukturu za lokalno 
stanovništvo te natječaj 
iz šumarskog sektora, ko-
jim će se moći nabavljati 
strojevi i oprema za pri-
dobivanje drva i šumsko 
uzgojne radove - naglasio 
je Mario Željezić, voditelj 
LAG-a Sjeverozapad.

LAG Sjeverozapad je konferenciju za novinare održao na varaždinskoj 
gradskoj tržnici

Grad pomaže zaštititi poljoprivredne usjeve 

Repelentima protiv 
šteta od divljači
Grad Lepoglava i ove godine pomaže građanima za-
štititi poljoprivredne usjeve od štete koju čini divljač, 
posebice divlje svinje. U tu je svrhu, Grad nabavio re-
pelente za odbijanje divljači koje će Lovačko društvo 
Srnjak Ravna gora i Udruga lovaca Graničar iz Višnjice, 
podijeliti građanima čiji su usjevi ugroženi od divljači.

- Želimo pomoći gra-
đanima zaštititi njihove 
usjeve koji su sve češće 
na meti divljači. Pri to-
me vodimo brigu da ne 
ugrozimo divljač, pa 
smo stoga i ove godine 
nabavili repelente či-
ja je svrha neugodnim 
mirisima odbiti divljač 
od usjeva - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić prilikom pre-
daje repelenata lovcima 
koji će ih dalje distribui-
rati građanima.

Predrag Maček, do-
predsjednik Lovačkog 
društva Srnjak, zahvalio 
je na donaciji te je ista-
knuo kako je riječ o prvoj 
takvoj suradnji lovaca i 
jedinice lokalne samou-
prave u Hrvatskoj. Ta je 
suradnja započela prije 

četiri godine, tijekom 
kojih Grad nabavlja re-
pelente kojima građani 
štite svoje poljoprivred-
ne usjeve.

Važno je da građani 
poduzmu mjere zaštite 
poljoprivrednih usjeva 
od divljači. Naime, u slu-
čaju da im divljač uništi 
usjeve, a prethodno nisu 
poduzeli mjere zaštite 
usjeva od divljači, neće 
imati pravo na odštetu.

Donirane repelente 
građani mogu preuzeti 
od navedenih lovačkih 
društva, odnosno kon-
taktirati lovnika Lovač-
kog društva Srnjak - Iva-
na Pavlekovića (mob. 
098 425 535), odnosno 
lovnika Lovačke udruge 
Graničar - Zlatka Kranj-
čeca (703 030).

Grad Lepoglava i ove je godine osigurao repelente kojima će se 
poljoprivredni usjevi zaštititi od divljači

U lepoglavskoj knjižnici predstavljena knjiga 
Silvije Kolar-Fodor

Vrtlarenje u skladu s 
prirodom
Predsjednica Udruge “Biovrt - u skladu s prirodom” 
Silvija Kolar-Fodor održala je u čitaonici Gradske 
knjižnice Ivana Belostenca još jedno predavanje o vr-
tlarenju u skladu s prirodom.

I ovog puta tražilo 
se mjesto više za sve 
koji su željeli pratiti 
predavanje i nabaviti 
stare sorte sjemenja. 
Naime, i ovog je puta, 
u okviru predavanja, 
održana razmjena sje-
menja.

Silvija Kolar-Fodor, 
zahvaljujući svom bo-
gatom iskustvu, oku-
pljenima je prenijela 
niz korisnih informaci-
ja te saznanja o uzgoju 
bio hrane.

Na predavanju je 
još jednom ukazano da 
je uzgoj hrane moguć 
bez klasične obrade tla 
- oranja i kopanja, već 
samo malčiranjem, či-
me se ne uništava gor-
nji sloj zemlje - humus, 
nego se čuva živi svijet 
koji se klasičnom obra-
dom tla uništava. 

Na predavanju je  
Silvija Kolar-Fodor 
predstavila i svoju pr-
vu knjigu “Vrtlarenje u 
skladu s prirodom”.

Građanima podijeljeno tisuću sadnica kestena, lipe i bagrema

Obnova pašnih terena za 
domaće pčele
Zahvaljujući suradnji Grada Lepoglave i Pčelarske udruge Čmalico iz Bednje, u Lepoglavi 
je, uz Dan planeta Zemlje, podijeljeno oko tisuću sadnica pitomog kestena, lipe i bagrema.

Sadnice su građanima 
podijeljene u okviru projek-
ta “Posadi biljčicu za našu 
pčelicu” Pčelarske udruge 
Čmalico, kojeg je financijski, 
s 10 tisuća kuna, podupro 
Grad Lepoglava.

- Financijska sredstva 
dobivena od Grada za ovaj 
projekt uložena su upravo 
na području grada Lepo-
glave – istaknuo je Milan 
Vukovski, tajnik Pčelarske 
udruge Čmalico, dodavši da 
je cilj projekta obnova fonda 
kestena, bagrema i lipe, pa 
tako i pašnih terena za pče-
le koje upravo na ovom po-
dručju daju med vrhunske 
kvalitete.

- Uz to što čuvamo naš 
okoliš, stabla u koja će izra-
sti ove sadnice služit će 
pčelama za ispašu. U Gradu 
želimo da se upravo naš, do-
maći med nađe na jelovniku 
naših učenika i polaznika 
vrtića - istaknuo je gradona-

čelnik Marijan Škvarić.
Interes građana za po-

nuđene sadnice bio je velik. 
Građani su se okupili na ge-
ološkom lokalitetu Gavezni-
ca u Lepoglavi, gdje su im 
pčelari iz udruge Čmalica 
podijelili sadnice.

Pčelari iz udruge Čmalica podijelili su čak tisuću sadnica kestena, lipe i bagrema
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Lucija Jurenec, učenica OŠ Izidora Poljaka iz 
Višnjice državna je prvakinja iz povijesti

Zavidan uspjeh 
na svim razinama 
natjecanja
Lucija Jurenec, učenica sedmog razreda Osnovne 
škole Izidora Poljaka iz Višnjice, osvojila je naslov 
državne prvakinje iz povijesti,  u kategoriji sedmih 
razreda na državnom natjecanju koje je održano 
od 25. do 27. travnja, u Makarskoj.

Lucija Jurenec 
postigla je zavidan 
uspjeh na sve tri razi-
ne natjecanja u znanju 
iz povijesti. Na škol-
skom natjecanju, koje 
je održano u veljači 
2018. godine, osvojila 
je najviše bodova i pla-
sirala se na županijsko 
natjecanje u Varaždi-
nu. Uspjeh je ponovila 
u ožujku, na županij-
skom natjecanju, kada 

je osvojila prvo mjesto 
s vrlo visokim brojem 
bodova.

- Obzirom na odli-
čan rezultat pozvana je 
na državno natjecanje 
i to kao učenica s naj-
većim brojem bodova 
u cijeloj Hrvatskoj, na 
kojem je osvojila prvo 
mjesto i naslov držav-
ne prvakinje - istaknu-
la je njena mentorica 
Karmen Basarić.

Učenici iz Kamenice pobjednici su CARNET-
ovog natjecanja

Napisali najbolji 
scenarij za Robotsko 
kazalište lutaka
Na CARNET-ovom natjecanju - Lektira na pozornici 
robotskog kazališta, scenarij “Billyjev let” učenika 
Osnovne škole Ivana Rangera iz Kamenice, u kon-
kurenciji 16 prijavljenih scenarija, uvršten je među 
tri najbolja.

Zahvaljujući izvr-
snom scenariju, ističu 
u CARNET-u, Osnovna 
škola Ivana Rangera 
iz Kamenice bit će, uz 
ostale dvije škole čiji 
su se scenariji našli u 
krugu tri najbolja, pr-
va škola u svijetu čija 
će predstava zaživjeti 
u Robotskom kazalištu 
lutaka.

Robotsko kazalište 
lutaka je uređaj koji 
se spaja na računalo 
pomoću USB priključ-
ka i omogućuje prikaz 

predstava koje su ra-
zvijene za njega. Kaza-
lište ima ulogu robota, 
dok se lutke i pozadina, 
koje su njegov sastavni 
dio, mogu jednostav-
no izraditi od papira 
ili tkanine i prema po-
trebi izmjenjivati. Na 
taj način učenici i nji-
hovi nastavnici mogu 
samostalno razvijati 
predstave, tako da sami 
izrađuju lutke i papir-
nate pozadine te sami 
snimaju glasove lutaka 
i režiraju predstavu.

Vrijedna roditeljska inicijativa
Bajka na vrtićkom zidu
Mališane iz Dječjeg vrtića Lepoglava na jednom od 
vrtićkih zidova svakog jutra dočekuju likovi iz bajki, 
koje je na zidu oslikala umjetnica Anita Husnjak.

- Naš vrtić poznat 
je po dobroj suradnji s 
roditeljima, koji se če-
sto uključuju u njegov 
rad te sami pronalaze 
načine kako boravak 
svoje djece u njemu 
učiniti što zanimljivi-
jim i poticajnijim. Ta-
ko nam je i mama naše 
Nicol, Anita Husnjak, 
omogućila da se ula-
skom u vrtić osjećamo 
kao u bajci - rekli su u 
Dječjem vrtiću Lepo-
glava.

Likove iz bajki - Cr-

venkapicu, Petra Pana, 
Zvončicu i Bambija, 
odabrali su sami ma-
lišani. 

- Zahvaljujemo ma-
mi Aniti što je omogu-
ćila djeci da svakoga 
dana ulaskom u vrtić 
imaju priliku šetati ne-
kim novim čarobnim 
svjetovima te se uvi-
jek sjećati svog vrtića, 
kao mjesta u kojem su 
imali prilike sanjati 
svoje najdivnije snove 
- poručili su iz Dječjeg 
vrtića Lepoglava.

Tradicionalni izbor u Dječjem vrtiću Lepoglava

Renata Žulić je najmama
Tradicija izbora za najmamu u Dječjem vrtiću Lepogla-
va nastavljena i ove godine. Izbor je održan u okviru 
obilježavanja Majčinog dana, a titulu vrtićke Najmame 
za 2018. godinu ponijela je mama Renata Žulić.

Uoči izbora vrtićki 
su mališani za oku-
pljene roditelje izveli 
prigodan program is-
punjen recitacijama i 
pjesmom, a potom je 
pred mame postavljen 
zadatak ukrašavanja 
drvene kutijice s tem-
perama, tušem i flo-
masterima. Izborno 
povjerenstvo, u kojem 
su bili tate, odabralo 
je osam najuspješnijih 

radova - Antonije Go-
dinić, Sonje Korače-
vić, Sanje Zebec, Emi-
ne Pavleković, Željke 
Barač, Zvonke Picek, 
Renate Žulić te Mirja-
ne Čretni. Finalistice 
ovogodišnjeg izbora za 
osvajanje titule trebale 
su pobijediti u igri “Čo-
vječe, ne ljuti se”, a to je 
uspjelo Renati Žulić, ko-
ja je tako osvojila titulu 
Najmame 2018.

Lucija Jurenec, učenica sedmog razreda Osnovne škole Izidora 
Poljaka iz Višnjice, osvojila je naslov državne prvakinje iz povijesti

Održana završna priredba u Osnovnoj školi Ante Starčevića 

Grad nagradio najuspješnije učenike
- Na putu obrazovanja niste sami. Uz vas su vaši roditelji i učitelji, a tu je i Grad 
Lepoglava – poručio je učenicima Osnovne škole Ante Starčevića gradonačelnik 
Marijan Škvarić, na školskoj priredbi kojom je proslavljen završetak još jedne 
školske godine.

Gradonačelnik Škva-
rić, koji je priredbu pratio 
u društvu svog zamjenika 
Hrvoja Kovača, učenici-
ma i njihovim mentori-
ma, koji su na školskim 
županijskim i gradskim 
natjecanjima osvojili jed-
no od prva tri mjesta, uru-
čio je gradske nagrade. Za 
osvojeno prvo mjesto na 
županijskom ili držav-
nom natjecanju Grad je 
učenike nagradio s 300, 
a mentore sa 600 kuna, 
za osvojeno drugo mje-
sto učenici su nagrađeni s 
200, a mentori s 400 kuna, 
dok su za osvojeno tre-

će mjesto učenici primili 
100, a mentori 400 kuna. 
Uz novčane nagrade Grad 
ih je nagradio i prigodnim 
poklonima.

Na završnoj priredbi, 
koja je održana u ispu-
njenoj školsko-sportskoj 
dvorani, učenici su izveli 

raznovrstan i veseli pro-
gram, koji je bio ispunjen 
pjesmom, recitacijama i 
plesom.

Tradicionalno je pro-
glašena i učenica gene-
racije. Ove je godine ta 
titula pripala Elizabeth 
Marković.

Učenici su izveli raznovrsni i veseli program na školskoj priredbi

U Osnovnoj školi Ivana Rangera iz Kamenice obilježen Dan škole

Zajednica koja uči
- Na ovoj ste priredbi pokazali veliki talent. Da biste ga iskoristili pomažu vam vaši 
roditelji i učitelji te Grad Lepoglava – poručio je gradonačelnik Marijan Škvarić 
učenicima Osnovne škole Ivana Rangera iz Kamenice, na priredbi kojom je obilje-
žen Dan škole.

U ispunjenoj dvo-
rani škole u Kamenici 
okupljeni su uživali u 
priredbi tijekom koje su 
zajedno s učenicima na-
stupili i njihovi učitelji.

Na početku priredbe 
okupljene je pozdravila 
ravnateljica Mirjana Po-
savec i pritom istaknula 
kako u kameničkoj školi 
vlada klima zajednice 

koja uči.
Priredba je bila pri-

goda da se učenicima ko-
ji su ostvarili zapažene 
rezultate na županijskim 
i državnim smotrama 

te njihovim mentorima 
uruče gradske nagrade. 
Uručio im ih je gradona-
čelnik Škvarić, pohvaliv-
ši rezultate koje su posti-
gli učenici ove škole.

U Višnjici je učeničkom priredbom obilježen Dan škole 

Priznanja učenicima i mentorima
OŠ Izidora Poljaka iz Višnjice tradicionalnom je priredbom obilježila Dan škole te 
obnovu statusa Ekoškole.

Učenici su pjesmom 
i recitacijama pozdravili 
i razveselili okupljene u 
školsko-sportskoj dvorani 
koji su s njima i djelatni-
cima škole proslavili još 
jednu uspješno završenu 
školsku godinu.

Učenicima koji su na-
stupili na učeničkim smo-
trama i ostvarili zapažene 
rezultate i njihovim men-
torima dodijeljena su pri-
znanja i gradske nagrade. 
Ispred Grada Lepoglave 
nagrade i priznanja uru-
čio im je potpredsjednik 

Gradskog vijeća Grada Le-
poglave Željko Šoštarić.

Pismom koje je proči-
tala ravnateljica Martina 
Vusić čestitke je učeni-
cima i djelatnicima ško-
le uputio i predsjednik 

Gradskog vijeća Robert 
Dukarić.

Na kraju priredbe, na 
jarbol ispred škole podi-
gnuta je zelena eko zasta-
va koja označava status 
Ekoškole.

Na priredbi su zajedno nastupili učenici i njihovi učitelji

Ispred osnovne škole u Višnjici ponovo je zavijorila zelena eko zastava

Postavljene table “Grad Lepoglava – Prijatelj djece”

Lepoglava je istinski prijatelj djece
Na ulazima u Grad Lepoglavu, uz županijske i državne prometnice, postavlje-
ne su table s oznakom “Grad Lepoglava – Prijatelj djece”.

Riječ je o statusu koji 
je, nakon predanog rada i 
priprema te provedenog 
izvida i ocjenjivanja, Gra-
du Lepoglavi dodijeljen 
temeljem zaključaka Sre-
dišnjeg koordinacijskog 
odbora akcije “Gradovi i 
općine - prijatelji djece”. 
Ova titula je predstavni-
cima Grada uručena 21. 
studenog prošle godine.

- Uz brojne epitete i 
statuse kojima se može 
pohvaliti naš grad, a ko-
ji puno govore o našem 
gradu i aktivnostima ko-
je se ovdje provode na 
korist naših građana, je i 
status prijatelja djece. Od 
sada će svi koji dolaze u 
naš grad znati da dolaze 
u grad - prijatelj djece. S 
druge strane, naši sugra-
đani, prvenstveno djeca, 
zahvaljujući svemu što u 
Gradu činimo za njihovu 
dobrobit, znaju da žive 
u gradu - prijatelju djece 
- istaknuo je gradonačel-

nik Marijan Škvarić.
Lepoglava, kao grad 

- prijatelj djece provodi 
aktivnosti na ostvariva-
nju prava i potreba djece 
priznatih u Konvenciji 
UN-a o pravima djete-
ta, pruža uzornu skrb u 
svim područjima života 
djece te se brine za osmi-
šljeno ostvarivanje aktiv-
nosti djece i za djecu, kao 
i za učinke koji unapre-
đuju i uljepšavaju život 
djece.

- Ove ploče našem 
gradu daju vedar duh i 
iskrenost naših najma-

njih, koji su zalog da smo 
grad koji se izgrađuje za 
svu djecu koja žive u Le-
poglavi. Akcija “Grad Le-
poglava - Prijatelj djece” 
postavljanjem ovih tabli 
završava tek svoju prvu 
fazu te sada ulazi u dru-
gu, u kojoj moramo stal-
no dokazivati da smo za-
ista grad koji je prijatelj 
djece, a u čemu će nam 
pomoći upravo naši klin-
ci. Očekujte puno od na-
ših malih Lepoglavčana, 
ipak je ovo njihov grad - 
rekao je zamjenik grado-
načelnika Hrvoje Kovač.

Grad potiče zdrave prehrambene navike najmlađih

Trešnje za osnovnoškolce i 
vrtićke mališane
Osnovnoškolci iz škola u Lepoglavi, Kamenici, Žarovnici i Višnjici te vrtićki 
mališani iz dječjih vrtića Lepoglava i Runolist, zahvaljujući Gradu Lepoglavi, 
osladili su se finim, sočnim trešnjama. 

Naime, Grad Lepogla-
va je za svakog od njih 
osigurao po mjericu tre-
šanja, koje su u škole i vr-
tiće s gradskog područja 
stigle iz OPG-a Veić.

- Grad Lepoglava poti-
če zdravu prehranu djece 
u školama i vrtićima. Že-
limo da u dječjim obroci-
ma u što većoj mjeri bude 
zastupljeno voće i zdravi 
domaći proizvodi. Ujed-
no, želimo da ti proizvo-
di, kao u ovom slučaju, 

u škole i vrtiće dolaze iz 
domaćih obiteljskih po-
ljoprivrednih gospodar-
stava, onih s gradskog po-

dručja. Tako, uz brigu za 
zdravlje djece, osigura-
njem tržišta pomažemo 
domaćim proizvođačima. 
Željeli bismo da upravo 
domaći proizvođači hra-
ne budu ti koji će voćem 
i povrćem te drugim do-
maćim proizvodima, kao 
što je primjerice, med, 
opskrbljivati škole i vrti-
će - istaknuo je gradona-

čelnik Marijan Škvarić.
U školama se već od 

ranije provodi projekt 
Školska shema, kojim 
se hrvatskim školarci-
ma omogućava dodatni 
obrok svježeg voća i po-
vrća te mlijeka i mliječ-
nih proizvoda. To je pro-
jekt koji je financiran 
sredstvima Europske ko-
misije.

Grad Lepoglava je za 
svako dijete osigurao 
mjericu trešanja, koje 

su u škole i vrtiće s 
gradskog područja stigle 

iz OPG-a Veić

Na ulazima u Lepoglavu postavljene su ploče Grad Lepoglava - Prijatelj djece

Mališani su se osladili finim domaćim trešnjama

Mališane u lepoglavskom vrtiću svakog jutra dočekuju likovi iz bajki

Finalistice ovogodišnjeg izbora Najmama u Dječjem vrtiću Lepoglava
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Obilježena 120. obljetnica rođenja blaženog 
kardinala Alojzija Stepinca

Nastavljena suradnja 
Grada Lepoglave i 
Općine Krašić
Gradonačelnik Marijan Škvarić posjetio je Krašić, 
gdje sudjelovao na proslavi Dana Općine Krašić te 
120. obljetnice rođenja blaženog kardinala Alojzija 
Stepinca.

Ovim posjetom gra-
donačelnika nastavljena 
je već ranije započeta 
suradnja Grada Lepogla-
ve i Općine Krašić, dviju 
sredina koje povezuje 
život blaženog kardinala 
Alojzija Stepinca.

Tijekom prošlogo-
dišnjeg posjeta načel-
nika Općine Krašić Jo-

sipa Petkovića Gradu 
Lepoglavi dogovorena 
je suradnja na promoci-
ji važnosti Lepoglave i 
Krašića u životu blaže-
nika Alojzija Stepinca te 
snažnijeg vrednovanja 
činjenice da su Krašić i 
Lepoglava bili važan dio 
kardinalova puta prema 
blaženstvu i svetosti.

ŠKOLSTVO VJERA

Zabilježeno 

Radionica o 
društvenoj 
nepravdi
U Lepoglavi je, u organizaciji Nezavisne udru-
ge mladih, održana prva od šest radionica tre-
ninga “Održi(mo) se!”.

Osamnaest sudio-
nika imalo je priliku 
kroz metode popular-
nog obrazovanja osvi-
jestiti stanje društva i 

saznati više o društve-
noj nepravdi, konceptu 
moći, obespravljenosti, 
potlačenosti i osobnoj 
opresiji. 

Osnovna škola u Višnjici sudjeluje u međunarodnom ekološkom projektu

Učenici iz Turske, Grčke, 
Poljske učili o ekologiji
Podjelom certifikata o sudjelovanju, u Višnjici je uspješno zaključena 3. 
edukativna aktivnost u okviru projekta “I am Being An Ecological Person”, u 
koji su uz Osnovnu školu Izidora Poljaka iz Višnjice uključene tri partnerske 
osnovne škole iz Turske, Grčke i Poljske.

Od 19. do 23. ožujka, u 
okviru ovog projekta koji 
je financiran kroz Era-
smus+ program Europske 
unije, u Višnjici je bora-
vilo tridesetak učenika iz 
Turske, Grčke i Poljske. 
Oni su tijekom boravka u 
Višnjici sudjelovali na ra-
dionicama izrade doma-
ćih  tradicionalnih pro-
izvoda, učili o ekološkoj 
proizvodnji voća, a upo-
znali su se i s pripremom 
domaćih jela. Uz one odr-
žane u višnjičkoj školi, 
sudionici projekta bili su 
i na radionicama koje su 
organizirane na Plitvič-
kim jezerima, u biovrtu 
u Novom Selu Rok, zatim 
OPG-u u Svetom Martinu 
na Muri te u Friščićevom 
mlinu u Ivancu.

- Izuzetno sam zado-
voljna provedbom pro-
jektnih aktivnosti. Sve 
smo odradili prema pla-
nu te tako ispunili zada-
ne ciljeve u okviru treće 
mobilnosti. Želim zahva-

liti svima koji su svojim 
angažmanom doprinijeli 
stvaranju najboljih doj-
mova naših gostiju - ista-
knula je Ivana Karpov, 
voditeljica projekta iz OŠ 
Izidora Poljaka.

Cilj projekta “I am Be-
ing An Ecological Person”  
je u Turskoj, Grčkoj, Polj-
skoj i Hrvatskoj organizi-
rati i provesti radionice 
iz područja ekologije i en-
gleskog jezika, kako bi se 
kod sudionika potaknula 
ekološka osviještenost.

Od 6. do 12. svibnja 
petero učenica sedmog 
razreda - Petra Hiržin, 
Klara Biškup, Lukrecija 
Biškup, Lucija Jurenec 

i Lucija Šantalab, zajed-
no s ravnateljicom škole 
Martinom Vusić te koor-
dinatoricom projekta Iva-
nom Karpov, boravilo je u 
Turskoj.

Tamo je održana če-
tvrta transnacionalna 
aktivnost učenja, pouča-
vanja i usavršavanja su-
dionika projekta, na kojoj 
su učenice iz višnjičke 
škole sudjelovale u ra-
du radionice slikanja na 
vodi, radionici kiseljenja 
kupusa, radionici izrade 
sira i jogurta, radionici 
čišćenja mora i obale te 
radionici izrade cvjetnih 
lončića od starih vodo-
vodnih cijevi.

Tradicionalna pobožnost križnog puta na Cvjetnicu

Spomen na mučeništvo 
blaženog Alojzija Stepinca
Na Cvjetnu nedjelju u Lepoglavi je održana tradicionalna pobožnost križnog 
puta koja je nadahnuta zatočeništvom i patnjama blaženog Alojzija Stepinca.

I ove se godine na križ-
nom putu okupilo mnoštvo 
vjernika, koje je u molitvi 
predvodio varaždinski bi-
skup Josip Mrzljak.

Krenuvši od župne cr-
kve, vjernici su moleći i 
pjevajući prošli 14 postaja 
križnog puta koje opisu-
ju mučeništvo blaženog 
Alojzija Stepinca, kojeg je 
komunistički režim pet go-
dina držao zatočenog u Ka-

znionici u Lepoglavi.
- Ovo vrijeme je prigo-

da da još više upoznamo 
blaženog Alojzija Stepinca, 
ali i da slijedimo njegove 
vrline i vjeru - poručio je 
na kraju pobožnosti biskup 
Mrzljak.

Domaći župnik, mon-
sinjor Andrija Kišiček na 
sudjelovanju na pobožno-
sti križnog puta zahvalio je 
svim okupljenim vjernici-

ma, svećenicima iz drugih 
župa, lepoglavskim vatro-
gascima i članovima Lepo-
glavskog pušleka.

- U našoj je crkvi sve 
više pločica sa zahvalama 
blaženom Alojziju Stepin-
cu za dobra koja je isprosio 
za nas. On nam nikad neće 
ostati dužan, on nas ne-
prestano jača - poručio je 
na kraju pobožnosti mons. 
Kišiček.

Dan otvorenih vrata udruge Ivanečko sunce

Udruzi sredstva za dva projekta
Gradonačelnik Marijan Škvarić posjetio je tijekom trajanja Dana otvorenih vrata 
udrugu Ivanečko sunce, koja je tim povodom građanima predstavila svoj rad i 
aktivnosti. Udruga brine o osobama s intelektualnim oštećenjima, a broji četrde-
setak članova, među kojima su i osobe s područja Grada Lepoglave.

- Grad Lepoglava po-
dupire rad udruge Iva-
nečko sunce, čiji su člano-
vi i građani našeg grada. 
Uz potpore pružene tije-
kom prethodnih godina, 
ove je godine, u okviru 
natječaja za financiranje 
projekata i programa or-
ganizacija civilnog druš-
tva, Grad Lepoglava do-
dijelio udruzi Ivanečko 
sunce sredstva za realiza-
ciju dva projekta - za pro-
jekt ‘’Važne dane obilježi, 
nešto novo nauči’’ te pro-
jekt ‘’Sportom do prijatelj-
stva” - istaknuo je grado-

načelnik Škvarić, koji je 
nedavno također posjetio 
udrugu Ivanečko sunce 
gdje je s njenim vodstvom 

razgovarao o prioritetima 
pri rješavanju problema 
s kojima se susreće ova 
udruga.

Biskup Mrzljak predvodio misno slavlje u obnovljenoj kapeli sv. Juraja u Purgi

Kapelu ćemo čuvati i u njoj se Bogu moliti
- Teško da će se u svoj našoj zemlji naići na skladnije izvedenu baroknu kapelu kao što je ova - napisao je povjesničar Kamilo 
Dočkal o kapeli svetog Juraja u Purgi, u kojoj je u nedjelju, 10. lipnja, nakon završetka obnove kapele, misno slavlje predvodio 
varaždinski biskup mons. Josip Mrzljak.

- Moramo sačuvati ovo 
vrijedno kulturno i vjer-
sko dobro koje su nam 
ostavili naši pređi. Mo-
ramo sačuvati vrijedna 
umjetnička djela koja su 
nastala, kako bi nadahnji-
vala generacije koje do-
laze - istaknuo je biskup 
Mrzljak, koji je misu slu-
žio u koncelebraciji s do-
maćim župnikom mons. 
Andrijom Kišičekom, 
vikarom župe Lepoglava 
vlč. Brankom Horvatom, 
vlč. Ivicom Cujzekom i 
vlč. Nikolom Tomaševi-
ćem.

Na obnovi kapele u 
Purgi biskupu su zahva-
lu uputili djeca i mladi iz 
ovog, jednog od najstari-
jeg lepoglavskog naselja.

- Kapelu ćemo čuvati 
i u njoj se Bogu moliti da 

nas bude više - poručili su 
djeca i mladi te biskupu u 
znak zahvalnosti darovali 
cvijeće i sliku.

Kapelu svetog Juraja u 
Purgi 1749. godine izgra-
dili su pavlini, a godinu 
dana kasnije oslikao ju je 
barokni freskoslikar Ivan 
Ranger.

O značaju kapele i nje-
noj povijesno-kulturnoj 
vrijednosti najbolje govo-
ri podatak da se kapela 
nalazi na listi kulturnih 
dobara od nacionalnog 
značaja. No, unatoč tome, 
pomoć za njenu obnovu 
nije stigla s državne ra-
zine, već je obnovu, tije-
kom koje je obnovljeno 
krovište i toranj kapele 
te uređena fasada, u naj-
većem dijelu financirala 
Varaždinska biskupija te 

jednim dijelom Grad Le-
poglava.

O kapeli i njenoj ob-
novi govorio je mons. 
Andrija Kišiček, koji je 
pokrenuo inicijativu za 
obnovom kapele. Podsje-
tio je da je kapela u raz-
doblju od 1953. do 1990. 

godine služila i kao žu-
pna crkva, ali i da tijekom 
posljednjih 20 godina na 
kapeli nije bilo većih po-
pravaka i zahvata, unatoč 
tome što su krov tornja i 
krovište prokišnjavalo na 
više mjesta. Zbog dotraja-
log krovišta u zimskom je 

razdoblju na tavanu bilo 
snijega, koji se s tavana 
iznosio kantama, kako ne 
bi došlo do probijanja vla-
ge u unutrašnjost kapele 
te do uništavanja vrijed-
nih Rangerovih fresaka.

- Moralo se nešto po-
duzeti da se spasi ovo 
prekrasno zdanje i Ran-
gerove slike. Obratili smo 
se za pomoć Varaždinskoj 
biskupiji i žiteljima Pur-
ge, koji nisu bili u mo-
gućnosti financirati ovaj 
zahvat. Biskupija je odo-
brila radove, a obnovi se, 
financiranjem uređenja 
fasade, priključio Grad 
Lepoglava - istaknuo je 
mons. Kišiček i najavio da 
će za koji dan započeti i 
restauratorski radovi ko-
jima će se zaštititi Range-
rove freske.

U projektu “I am Being An Ecological Person” sudjeluju i učenici iz 
Turske, Grčke i Poljske

Udruga Ivanečko sunce broji četrdesetak članova, među kojima su i 
osobe s područja Lepoglave

Radionica Nezavisne udruge mladih u Lepoglavi 

Biskup Mrzljak misu je služio u koncelebraciji s domaćim župnikom 
mons. Andrijom Kišičekom, vikarom župe Lepoglava vlč. Brankom 
Horvatom, vlč. Ivicom Cujzekom i vlč. Nikolom Tomaševićem

Na Cvjetnu nedjelju je održana tradicionalna pobožnost križnog puta

Gradonačelnik Škvarić sudjelovao je na obilježavanju 120. obljetnice 
rođenja blaženog kardinala Alojzija Stepinca

Grad prvašićima donirao bon od 200 kuna za 
nabavku školskog pribora i opreme

Dobrodošla 
pomoć roditeljima
Ovih dana u osnovnim školama na području Gra-
da Lepoglave – u školama u Lepoglavi, Kamenici 
i Višnjici, traju upisi u prve razred u koje će slje-
deće školske godine krenuti 68 prvašića.

Roditelje koji upi-
suju svoju djecu Grad 
Lepoglava razveselio je 
poklon bonom vrijed-
nosti 200 kuna. Naime, 
Grad je odlučio i ove go-
dine pomoći roditeljima 
prvašića te im donirati 
bon kojim će u odabra-
nim knjižarama moći 
nabaviti školski pribor i 
opremu.

- Znamo koliko je ro-
diteljima financijski za-
htjevno opremiti dijete 
za školu, posebice prva-
šića, pa smo u Gradu od-
lučili u tome im pomoći. 
Za svakog prvašića osi-

gurali smo poklon bon 
u vrijednosti 200 kuna, 
kojim će moći nabaviti 
potreban pribor i opre-
mu. Ovo je tek jedna od 
gradskih mjera potpore 
obrazovanju - istaknuo 
je prigodom podjele 
bonova gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Zadovoljni roditelji 
zahvalili su Gradu na 
pomoći, istaknuvši kako 
će im ona itekako dobro 
doći prilikom oprema-
nja prvašića za školu. 
Roditelji bonove moraju 
iskoristiti do 15. listopa-
da ove godine.
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Koncert Ad Gloriam Brass sastava

Puhači izveli atraktivni glazbeni program
Lepoglavskoj se publici 18. ožujka, u Domu kulture, predstavio puhački sastav Ad 
Gloriam Brass.

Ovaj sastav čine šesto-
rica limenih puhača, koji 
su članovi Opere HNK-a 
u Zagrebu, Simfonijskog 
orkestra HRT-a i Zagre-
bačke filharmonije - Ma-
rin Zokić (trublja), Mario 
Lončar (trublja), Stjepan 
Filipić (trublja), Srđan 
Peić (rog) te Lepoglavča-
ni - Mario Šincek (trom-
bon) i Ivica Geček (tuba). 
Na koncertu u Lepoglavi 
pridružio im se i Robert 
Jambrušić na udaraljka-
ma.

Tijekom jednosatnog 
nastupa članovi Ad Glo-

riam Brassa odsvirali su 
12 skladbi različite tema-
tike - od djela klasične 
glazbe do poznatih film-
skih glazbenih tema.

Koncert je održan pod 
pokroviteljstvom Mini-
starstva kulture, a orga-
nizirao ga je Grad Lepo-
glava.

KULTURA

Ekomuzej Lepoglava zaposlio čipkaricu
Očuvanje kulturne baštine
Ekomuzej Lepoglava je koristeći mjere Hrvatskog 
zavoda za zapošljavanje zaposlio čipkaricu koja 
će raditi na očuvanju kulturne baštine i lokalnog 
razvoja kulture.

Već ranije Ekomuzej 
Lepoglava koristio je 
mjere Hrvatskog zavoda 
za zapošljavanje, tako da 
je trenutno zaposlena 
čipkarica već osma oso-
ba zaposlena kroz razne 
programe zapošljavanja 
od osnivanja Ekomuze-
ja.

- Čipkarica je zapo-
slena u okviru programa 
“Očuvanje kulturne ba-
štine”, koji se provodi od 
16. travnja do 15. listo-
pada. U tom će vremenu 
obavljati poslove koji se 
odnose na očuvanje le-
poglavske čipke, dobra s 
UNESCO-ve liste svjetske 
nematerijalne kulturne 
baštine. Također, sudje-
lovat će u prenošenju 

znanja i prezentacijama 
izrade lepoglavske čipke 
- pojasnio je Dejan Bjeli-
vuk, predsjednik udruge 
Ekomuzej Lepoglava.

Sve čipke koje će za-
poslena čipkarica izradi-
ti za vrijeme provođenja 
programa ostat će u traj-
nom vlasništvu Ekomu-
zeja i koristit će se kao 
izložbeni primjerci, a 
popunit će i arhivu lepo-
glavskih čipaka.

- Dosadašnja iskustva 
s ovakvim programima 
su se pokazala vrlo kori-
sna kako za nezaposlene 
osobe tako i za lokalnu 
zajednicu, pa se nada-
mo da će se nastaviti i 
u budućnosti - rekao je 
Bjelivuk.

Dani otvorenih vrata Zagorja u Ninu
Pušleki prezentirali 
zagorske običaje
Članovi KUD-a Lepoglavski pušlek u Ninu su, 19. 
i 20. svibnja, na Višeslavovom trgu, održali Dane 
otvorenih vrata Zagorja i zagorskih običaja.

Stanovnicima Nina 
i njihovim gostima po-
kazali su kako se radi 
lepoglavska čipka te im 
prezentirali zagorske 
običaje - pripremu do-
maćih jela te obavljanje 
svakodnevnih poslova. 
Za posjetitelje su orga-

nizirali i degustaciju 
zagorskih štrukli, zle-
vanki, orahnjači i osta-
lih slastica.

Lepoglavski pušlek 
u Ninu je boravio na 
poziv Turističke zajed-
nice Grada Nina.

Obrazovanjem mladih glazbenika želi se sačuvati lepoglavska glazbena tradicija

Potaknuti interes za učenje 
puhačkih instrumenata
Gradu Lepoglavi i Glazbenoj školi Varaždin u interesu je da Područni odjel 
osnovne glazbene škole, kojeg je varaždinska Glazbena škola 1993. godine 
otvorila u Lepoglavi, nastavi s radom - istaknuli su na sastanku, koji je odr-
žan 12. ožujka u Lepoglavi, gradonačelnik Marijan Škvarić i ravnatelj Glaz-
bene škole Varaždin Davor Matačić.

Sastanak, na kojem su 
bili i glazbeni pedagozi iz 
Lepoglave, ujedno i čla-
novi lepoglavske Limene 
glazbe - Franjo Ježek, 
Željko Huten i Želimir 
Dubovečak, te voditelj 
smjene varaždinske Glaz-
bene škole Nikola Novak, 
održan je na inicijativu 

gradonačelnika Škvarića.
Zamijećen je naime, sve 
manji interes djece s lepo-
glavskog područja za upis 
u glazbenu školu, pa je 
na sastanku dogovoreno 
intenziviranje aktivnosti 
kojima bi se djeca pota-
knula na upis, posebno 
za učenje puhačkih in-

strumenata, s obzirom na 
bogatu glazbenu tradiciju 
vezanu uz Limenu glaz-
bu.

Tako će, između osta-
log, varaždinska Glazbena 
škole nastaviti održavati 
glazbene prezentacija po-
laznika u osnovnim ško-
lama na području grada 
i lepoglavskog kraja, pri 
čemu će Glazbena škola 
i nadalje imati podršku 
Grada Lepoglave i lepo-
glavske Limene glazbe.

- Želimo potaknuti što 
više djece s gradskog pod-
ručja, ali i okolnih mjesta, 
na upis u glazbenu školu 
u Lepoglavi. Grad Lepo-

glava će, kao i do sada, po-
držati rad Glazbene škole, 
jer je upravo ta podrška 
dala djeci s gradskog pod-
ručja, koja se danas ozbilj-
no bave glazbom, priliku 
da se glazbeno obrazuju. 
Želja nam je i da na ovaj 
način sačuvamo bogatu 
glazbenu tradiciju našeg 
grada – istaknuo je grado-
načelnik Škvarić.

Na sastanku je odba-
čena mogućnost da se Po-
dručni odjel u Lepoglavi 
izdvoji iz Glazbene škole 
Varaždin i nastavi radi-
ti pod okriljem Osnovne 
škole Ante Starčevića u 
Lepoglavi.

U lepoglavskom Domu kulture

Koncertom i izložbom 
proslavljen Uskrs
U predvečerje Uskrsnog ponedjeljka u Lepoglavi je, u organizaciji Turističke 
zajednice Grada Lepoglave, održan tradicionalni uskrsni koncert. 

Na koncertu su nastu-
pili Ženski pjevački zbor 
Collegium Artisticum, 
Tamburaški orkestar Bi-
seri iz Kamenice te djeca 
iz Dječjeg vrtića Lepogla-
va. Pokrovitelj koncerta 
bio je Grad Lepoglava.

Tijekom uskrsnih 
blagdana u Lepoglavi se 
i ove godine mogla ra-
zgledati izložba uskrsnih 
ukrasa koje su izradile 
ustanove, udruge i orga-
nizacije s područja grada 
Lepoglave. Izložba je uo-
či Uskrsa postavljena u 
predvorju župne crkve u 

Lepoglavi, gdje je svojim 
šarenilom i zanimljivošću 
privukla pozornost vjer-
nika koji su dolazili u le-
poglavsku crkvu. 

Izložbu je, pod grad-
skim pokroviteljstvom, 
organizirala Turistička 
zajednica Grada Lepogla-
ve.

Uspjeh mladog glazbenika iz Višnjice

Mario Đura pobjednik 
natjecanja harmonikaša
Mario Đura iz Višnjice na dva je harmonikaška natje-
canja ostvario odlične rezultate.

Na međunarod-
nom natjecanju har-
monikaša u Murskoj 
Soboti - Pannoni Ac-
cordion 2018., natje-
cao se u D2 kategoriji i 
pod mentorskim vod-
stvom prof. Kristija-
na Potočnika, osvojio 
drugu nagradu s 88,60 

bodova.
Sljedećeg dana su-

djelovao je na 9. hr-
vatskom natjecanju 
harmonikaša u Da-
ruvaru i u E kategoriji 
osvojio 1. nagradu i 1. 
mjesto s 92,00 boda te 
se plasirao na među-
narodno natjecanje.

Redovna skupštinu Limene glazbe Lepoglava 

Planiraju nabavku nove 
opreme i popunu orkestra 
novim članovima
Iza Limene glazbe Lepoglava još je jedna godina u 
kojoj je svojim nastupima uveličala brojna doga-
đanja na području grada Lepoglave.

Brojne aktivnosti 
Limene glazbe Lepogla-
va tijekom 2017. godi-
ne predstavljene su u 
izvješće o radu koje je 
na redovitoj godišnjoj 
skupštini podnio njen 
predsjednik Marijan 
Škvarić. On je tom pri-
godom posebno zahva-
lio članovima orkestra 
na uloženom trudu i 
angažmanu  te iskazanoj 
želji da i dalje pridonose 
radu Limene glazbe.

Članovi Skupštine 
prihvatili su i Plan rada 
za 2018. godinu, u kojoj 
se planira nabavka nove 
opreme te popuna orke-
stra novim članovima. S 
tom namjerom ove go-
dine planiraju nastupe 
u osnovnim školama na 

području grada Lepo-
glave i okolice, kako bi 
djecu osnovnoškolskog 
uzrasta  zainteresirali 
za bavljenje glazbom te 
učenje puhačkih instru-
menata.

Iako u 2018. godini 
planiraju nešto manji 
broj nastupa, Limena 
glazba Lepoglava i dalje 
će biti neizostavni dio 
događanja i manifestaci-
ja na gradskom područ-
ju. U njihovom godiš-
njem planu su i nastupi 
na županijskoj te na dr-
žavnoj smotri puhaćih 
orkestara, a orkestar pla-
nira održati i nekoliko 
koncerata - tradicionalni 
godišnji koncert, koncert 
za Božić i koncert u Žele-
zniku u Sloveniji.

Jubilej Tamburaškog orkestra Biseri iz Kamenice 

Koncertom obilježili desetljeće rada
Svečanim koncertom održanim u ispunjenoj sportskoj dvorani kameničke 
škole Tamburaški orkestar Biseri iz Kamenice proslavio je deset godina rada.

Članovi orkestra, 
predvođeni dirigentom, 
maestrom Franjom Je-
žekom, te uz nastupe so-
lista Marte Svetec, Emi-
lije Galović, Vladimira 
Heheta, Marije Hodalj, 
Igora Sambolca, Anto-
nije Puček, Katarine 
Kljunić i Jurice Vreska te 
gostiju koncerta - instru-
mentalnog kvarteta iz 
Lepoglave, okupljenim su 
gostima, podupirateljima, 
poklonicima i ljubiteljima 
glazbe priredili prelijepu 
slavljenjičku glazbenu ve-
čer, tijekom koje su izveli 
tradicionlane narodne i 
zabavne skladbe, neza-
boravne evergreene te 
ulomke iz opera domaćih 
i stranih skladatelja.

Slavljenički koncert 
bio je i prigoda za podsje-
ćanje na početke djelova-
nja ovog orkestra 2008. 
godine, kada je održa-
na prva proba orkestra 
i osnivačka skupština 
udruge Tamburaški or-
kestar Biseri. Prvi nastup 
Biseri su imali u svojoj 
Kamenici, 28. travnja 
2008. Godine, na susretu 
hrvatske katoličke mlade-
ži, nakon čega su zaredali 
brojni konceri u okolici 
ali i u inozemstvu - u Au-
striji, Slovačkoj, Sloveniji 
i Bosni i Hercegovini. 

Orkestar, koji čine biv-
ši učenici OŠ Ivana Ran-
gera iz Kamenice, u deset 
godina postojanja imao 
je 100 nastupa, održao 
je 420 proba, a pod vod-
stvom glazbenog pedago-
ga Franje Ježeka uvježbao 
je 110 skladbi.

- Vrijedni učitelji učili 
su učenike da cijene i nje-
guju svoje, svoju tradiciju 
i lokalnu baštinu. Iz takve 
tradicije glazbenog života 
u Kamenici izrasla je i ova 
glazbena udruga - rekla je 
Marija Rodek, predsjed-
nica Tamburaškog orke-
stra Biseri, koja je tom 
prigodom zahvalila čla-
novima orkestra i surad-
nicima na ljubavi, trudu 
i vremenu koji su uložili 
u rad orkestra. Zahvalu 
je uputila i svima koji su 
u deset godina podržava-

li njegov rad, za što im je 
Tamburaški orkestar Bi-
seri dodijelio zahvalnice.

Uz ovaj jubilej Tam-
buraškom orkestru Bise-
ri Hrvatski sabor kulture 
dodijelio je priznanje za 
10-godišnji uspješan rad 
na širenju i razvijanju 
kulturno-umjetničkog 
amaterizma i hrvatske 
kulture. Ista su priznanja 
dodijeljena članovima ko-
ji su u orkestru svih deset 
godina njegova postoja-
nja - Mariji Rodek, Franji 
Ježeku, Ivanu Štefeku, 
Jasmini Kljunić, Katarini 
Kljunić, Kristini Kljunić, 
Danijelu Kiđemetu, Mar-
ti Svetec, Emiliji Galović, 
Tomislavu Svetecu i Ma-
riju Sambolcu. Posebna 
priznanja dodijeljena su 
i svim sadašnjim i bivšim 
članovima orkestra.

Grad Lepoglava će, kao 
i do sada, podržati rad 

Glazbene škole, jer 
je upravo ta podrška 
dala djeci s gradskog 

područja, koja se danas 
ozbiljno bave glazbom, 
priliku da se glazbeno 
obrazuju - naglasio je 
gradonačelnik Marijan 

Škvarić

Na sastanku je istaknut obostrani interes da Područni odjel osnovne 
glazbene škole u Lepoglavi nastavi s radom

Na Uskrsni ponedjeljak održan je tradicionalni uskrsni koncert

Zahvaljujući programu “Očuvanje kulturne baštine” HZZ-a Ekomuzej 
je zaposlio čipkaricu koja će raditi na očuvanju kulturne baštine

Lepoglavski pušlek u Ninu je predstavio običaje Hrvatskog zagorja

Uz jubilej dodijeljena su i priznanja članovima orkestra

U Domu kulture nastupio je puhački sastav Ad Gloriam Brass

Na skupštni je predstavljen i plan rada

KULTURA
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Nagrada

Štefaniji Kuća 
priznanje za ulogu 
babice
S 10. Županijske smotre dramskih amatera, koja 
je nedavno održana u Novom Marofu, Lepoglavski 
pušlek vratio se s još jednim priznanjem.

Priznanje je ovoga pu-
ta dobila članica Pušleka 
- Štefanija Kuća, za najbo-
lju sporednu žensku ulo-

gu. Riječ je o ulozi babice 
u predstavi “Štele bi, ali 
nemreju”, autorice Štefi-
ce Bizek.

WWW.LEPOGLAVSKI-DANI.COM
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GFUK gostovao u Višnjici

Popularna predstava u 
višnjičkoj dvorani
U okviru programa ovogodišnjeg izdanja Glumačkog festivala u Krapini, u 
Višnjici je 13. travnja odigrana predstava - Nikad nije prekasno.

U sportskoj dvorani 
OŠ Izidora Poljaka u Viš-
njici publika je pratila su-
sret dvoje beskućnika koji 
traže ljubav i razumijeva-
nje, a koje su odigrali Sa-
nja Marin i Zijad Gračić. 

Zahvaljujući tvrtki 
HIS iz Višnjice, glavnog 
sponzora ovog gostovanja 
GFUK-a, predstava je za 
gledatelje bila besplatna.

Zabilježeno

Predstavljen roman “260 dana”
Marijan Gubina predstavio je u čitaonici Gradske knjižnice Ivana Belostenca 
svoj autobiografski roman “260 dana”.

Gubina u romanu piše 
o 260 dana provedenih 
u logoru, u kojem je kao 
desetogodišnjak, zajedno 

sa svojom obitelji, zavr-
šio 1991. godine. Nakon 
strašnih patnji, tortura i 
gladi Gubina ne osuđuje, 

ne mrzi, dapače, preno-
si i širi ideju tolerancije, 
mira i prijateljstva među 
ljudima. 

U Lepoglavi predstavljena knjiga “Putevima ljubavi” Štefanije Paljak 

Posjećena književna promocija
U ispunjenoj čitaonici Gradske knjižnice Ivana Belostenca u Lepoglavi predstavljena 
je knjiga “Putevima ljubavi”, autorice Štefanije Paljak.

Knjiga “Putevima lju-
bavi” zbirka je pjesama s 
jednim proznim djelom, u 
kojoj autorica promišlja o 
ljubavi.

- Ovo je ispovijest že-
ne koja ispunjena vjerom 
i ljubavlju otvara dušu, 
iskreno otkriva najskri-
venije. To i nije samo ot-
krivanje sjećanja, to je i 
ponovno proživljavanje 
nečeg davnog - rekla je o 

knjizi recenzentica Olja 
Gregur, dodavši da je 
njome autorica poručila 

kako ljubav može sve, te 
da u ljubavi i s ljubavlju 
nema nepremostivog.

Sanja Marin i Zijad Gračić u Višnjici su odigrali popularnu predstavu - 
Nikad nije prekasno

Štefanija Kuća primila je priznanje za najbolju sporednu žensku ulogu 
na Županijskoj smotri dramskih amatera

U lepoglavskoj Gradskoj knižnici Ivana Belostenca predstavljen je autobiografski roman Marijana Gubina - “260 dana” 

U Lepoglavi je predstavljena knjiga Štefanije Paljak

Suradnja Grada Lepoglave s veleposlanstvom 
Indije u Hrvatskoj 

Vježbali jogu u 
gradskom parku
Među 36 hrvatskih gradova u kojima je ove godine obi-
lježen Međunarodni dan joge bila je i Lepoglava. Pola-
znici tečaja joge, koji se u Lepoglavi kontinuirano odr-
žava već petu godinu, za ovu su prigodu jogu vježbali u 
gradskom parku.

Obilježavanje Među-
narodnog dana joge u Le-
poglavi plod je suradnje 
Grada Lepoglave s  Vele-
poslanstvom Indije u Hr-
vatskoj i veleposlanikom 
Sandeep Kumarom, na 
čiji se prijedlog Lepogla-
va našla među 36 grado-
va u kojima je obilježen 
ovaj dan.

Održavanje Međuna-
rodnog dana joge u Lepo-
glavi jedan je od vidova 
suradnje Grada Lepogla-

ve s Veleposlanstvom In-
dije u Hrvatskoj. Naime, 
u pripremi je zajednička 
kulturna prezentacija 
kroz čipku, a Veleposlan-
stvo Indije u Hrvatskoj 
ponudilo je lepoglavskim 
studentima i stručnjaci-
ma mogućnost dodatne 
edukacije i iskustvenog 
učenja u Indiji.Valja ista-
knuti kako je i u Kaznio-
nici u Lepoglavi održana 
kratka prezentacija joge 
za zatvorenike.

Međunarodni dan joge obilježen je i u Lepoglavi

KULTURA
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Odred izviđača Lepoglava

Lijepo iskustvo na 
Ravnoj gori
Članovi Odreda izviđača iz Lepoglave, u sklo-
pu svojih redovnih aktivnosti, boravili su tije-
kom ožujka na Ravnoj gori.

Dva dana boravka 
na Ravnoj gori bila su 
ispunjena različitim 
aktivnosti - od izrade 
pisanica do kultur-
no-zabavnog progra-
ma. Dok su najmlađi 
izviđači - poletarci pri-
premali pisanice za 
uskrsnu izložbu, izvi-
đači i istraživači su se 

pripremali za natjeca-
nje, pa su tako vježbali 
signalizaciju, paljenje 
vatre, podizanje i ru-
šenje šatora, vezanje 
čvorova, pronalazak 
kontrolnih stanica na 
karti i u prirodi, hod po 
azimutima. Uz to, izvi-
đači su obilježili i Dan 
šuma i Dan voda. 

Odred izviđača Lepoglava bio je domaćin 
igrama poletaraca i pčelica

Novi prijatelji iz 
Varaždina i Koprivnice
Odred izviđača Lepoglava održao je u Lepoglavi - 
Proljetne igre poletaraca, pod nazivom PIPL 2018. 
Igre su bile namijenjene najmlađim izviđačima, 
odnosno poletarcima i pčelicama.

U Lepoglavu su 
stigli članovi Odreda 
izviđača Kamengrad iz 
Koprivnice te Odreda 
izviđača Sirius iz Varaž-
dina. Ukupno 7 ekipa 
prolazilo je poligon s 15 
igara, od vožnje drva u 
tačkama, punjenja “ple-
tenke” vodom, vezanja 
čvorova, izviđačkog 
poligona, nabrajanja 

predmeta, skakanja u 
vreći, prenošenja jajeta 
u žlici do nosne štafete 
s kutijom šibica.

U veselom druženju 
poletarci i pčelice iz Le-
poglave stekli su nove 
prijatelje iz Koprivnice 
i Varaždina, a neki su 
bili sretni što su vidjeli 
svoje već dobro znane 
prijatelje.

Gaveznica je jedinstvena turistička atrakcija u našoj zemlji

Ugasli vulkan posjećuje i sve 
više organiziranih grupa
Povodom Dana planeta Zemlje vrtićki mališani iz dječjih vrtića “Lepoglava” 
i “Runolist” iz Žarovnice posjetili su Gaveznicu, kako bi pod stručnim vod-
stvom razgledali jedinstvenu atrakciju u svom kraju - jedini sačuvani fosilni 
vulkan, koji je nastao prije približno 22 milijuna godina, i jedino poznato nala-
zište poludragog kamena ahata u našoj zemlji.

Posjet Gaveznici, za-
štićenom geološkom spo-
meniku prirode, bila je 
prigoda da vrtićka djeca 
nauče  ponešto o geološ-
kom postanku zemlje, da 
se upoznaju s vrijednim 
mineraloškim blagom, 
ali i da uživaju u šetnji 
prirodom i da se zabave 
na nekoj od zanimljivih i 
poučnih geoloških radio-
nica. Gaveznicu godišnje 
u prosjeku posjeti oko 
2.000 posjetitelja, najviše 
učenika, koji ovdje dolaze 
na terensku nastavu.

- Cilj nam je upoznati 
djecu s jednom od turi-
stičkih atrakcija na po-
dručju grada Lepoglave, 
koju vrijedi posjetiti. Do-
lazak na Gaveznicu vr-
tićkim je mališanima bio 
izuzetno zanimljiv, pou-
čan i lijep izlet, kojim smo 
ujedno obilježili i Dan 
planeta Zemlje. Isto tako, 
na ovaj smo način sim-
bolično označili i početak 
sezone dolazaka većeg 
broja posjetitelja upravo 
na Gaveznicu - pojasnila 

je Ljubica Dubovečak, 
direktorica ureda Turi-
stičke zajednice grada Le-
poglave.

Vrtićki su mališani na-
kon obilaska Gaveznice i 
silaska u grotlo vulkana, 
krenuli u potragu za zla-
tom. 

- U najvećem broju Ga-
veznicu, u okviru škole u 
prirodi, posjećuju učeni-
ci, i to iz cijele Hrvatske, 
najviše tijekom proljeća 
i jeseni. Uz  učeničke ek-
skurzije sve su češći i do-
lasci samostalnih grupa, 
koje, također uz stručno 

vodstvo, žele posjetiti 
ovaj značajan geološki 
spomenik prirode - rekla 
je direktorica Turističkog 
ureda.

Lokalitetom Gave-
znica upravlja Javna 
ustanova za upravljanje 
zaštićenim prirodnim vri-
jednostima Varaždinske 
županije, dok je Turistič-
ko kulturno-informativ-
ni centar iz Lepoglave 
koncesionar za prihvat 
i vođenje posjetitelja na 
Gaveznici, kod kojeg se 
mogu kupiti ulaznice i do-
govoriti stručno vodstvo.

Croatian Long Distance Trail

Na putu dugom 2.280 
kilometara stigli do Ravne gore
Iz Iloka su 30. travnja, na put dug 2.280 kilometara, pješice krenuli sudionici Croa-
tian Long Distance Traila.

Troje sudionika Cro-
atian Long Distance Tra-
ila stigli su i na područje 
Grada Lepoglave. Cilj im 
je bio vrh Ravne gore, 
gdje su prenoćili u Filiće-
vom domu te su sutradan 
nastavili put prema kraj-
njem odredištu, najjužni-
joj točci Hrvatske - Pre-
vlaci.

Dobrodošlicu im je na 
Ravnoj gori poželio za-
mjenik gradonačelnika 
Hrvoje Kovač, koji im je 

tom prigodom ukratko 
predstavio Grad Lepogla-

vu i njenu bogatu povije-
snu baštinu.

Zajednica sportskih udruga Grada Lepoglave

Za novog predsjednika izabran 
Tonko Županić
Tonko Županić, član Gradskog vijeća Grada Lepoglave, izabran je za novog 
predsjednika Zajednice sportskih udruga Grada Lepoglave.

Prijedlog Kluba igrača 
malog nogometa i Udruge 
za sport i rekreaciju Pur-
ga, koji su za predsjedni-
ka Zajednice kandidirali 
Tonka Županića, jedno-
glasno su podržali člano-
vi Skupštine Zajednice, na 
sjednici Skupštine koja je 
održana u Lepoglavi 23. 
svibnja.

Čestitke novom pred-
sjedniku i zahvale za 
postignute rezultate u 
proteklom mandatnom 
razdoblju dosadašnjem 
predsjedniku Zajednice 
- Ivici Rudecu, uputio je 

gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

- Zahvalio bih dosa-
dašnjem predsjedniku na 
iznimnoj suradnji koja je 
rezultirala nastavku ra-
zvoja sporta na gradskom 
području. Novog pred-
sjednika pozivam na na-
stavka suradnje s Gradom 
Lepoglavom i zajednički 
rad na popularizaciji i 
razvoju sporta te promo-

ciji Grada Lepoglave kroz 
sport. Naime, Grad ne mo-
že bez sporta, a sport ne 
može bez Grada - poručio 
je gradonačelnik, koji je 
uz predsjednika Gradskog 
vijeća Roberta Dukarića 
nazočio izbornoj sjednici 

Skupštine Zajednice.
- U teškim okolnosti-

ma postignuti su zavid-

ni sportski rezultati. 
Zahvaljujući sportu za 
Grad Lepoglavu čulo se 
u Bruxellesu, gdje nam je 
dodijeljena titula Europ-
skog grada sporta, u veli-
koj smo mjeri omogućili 
svim građanima bavljenje 
sportom te smo osigurali 
zavidne uvjete za natje-
cateljski sport. Sva naša 
ulaganja u sport i nastoja-
nja da ga razvijemo u što 
većoj mjeri prepoznata su 
od Hrvatskog olimpijskog 
odbora i drugih partnera. 
U budućnosti naglasak 
treba staviti na održava-
nje sportske infrastruk-
ture što će, zahvaljujući 
financijskom oporavku, 
financijski podržati Grad 
Lepoglava - zaključio je 
gradonačelnik Škvarić.

- Cilj je nam je u lepo-
glavski sport uključiti što 
više mladih. Također že-
limo da Lepoglava bude 
poznata i po sportskim 
rezultatima - poručio je 
novoizabrani predsjed-
nik Tonko Županić, dok je 
dosadašnji predsjednik, 
Ivica Rudec, nakon što je 
podnio jednoglasno pri-
hvaćena izvješća o radu i 
financijsko-materijalnom 
poslovanju Zajednice, 
zahvalio na suradnji, po-
sebice Gradu Lepoglavi i 
Gradskom vijeću, koje je 
potvrđivalo podnesena 
izvješća o radu te o po-
slovanju iz kojih je bilo 
vidljivo da je Zajednica 
odgovorno raspolagala i 
koristila dodijeljena pro-
računska sredstva.

Gradski program javnih potreba u sportu

Nagrade za 
najuspješnije sportaše
Potičući izvrsnost Grad Lepoglava je nagradio 
uspješne sportaše i sportske klubove koji su ti-
jekom protekle sezone ostvarili hvalevrijedne 
sportske rezultate.

- Trudimo se pružiti 
potrebnu podršku spor-
tu, koji uz sve dobro što 
donosi građanima koji se 
njime bave, doprinosi i 
promociji Grada. U okviru 
gradskog Programa jav-
nih potreba u sportu po-
sebno nagrađujemo, kao 
što to činimo ovom prigo-
dom, one sportaše koji su 
ostvarili izvrsne rezulta-
te - istaknuo je gradona-
čelnik Marijan Škvarić 

na prijemu na kojem su 
sportašima i klubovima 
uručene nagrade za izvr-
snost.

Tako je, temeljem pra-
ćenja postignutih rezul-
tata, u okviru Programa 
javnih potreba u sportu 
Kuglačkom klubu Lepo-
glava dodijeljen iznos od 
20 tisuća kuna za izvr-
sne rezultate koje Klub 
ostvaruje u 1B Hrvatskoj 
kuglačkoj ligi te reulta-
te njegovih članova na 
pojedinačnim državnim 
natjecanjima, na kojem je 
osvojen i naslov državnog 
veteranskog prvaka.

Dobivena sredstva, 
istaknuo je Željko Huten 
iz Kuglačkog kluba Lepo-

glava, iskoristit će se u no-
voj natjecateljskoj sezoni. 
Zahvaljujući tim sredstvi-
ma oformit će se još jedna 
ekipa, koja će se natjecati 
u 3. ligi i bit će sastavljena 
od domaćih mladih igra-
ča.

Karate klub Lepogla-
va, iza kojeg je jedna od 
najboljih sezona u ko-
joj su, između ostalog, 
osvojena tri odličja na 
državnim prvenstvima, 

nagrađen je tatami stru-
njačama vrijednim 6.976 
kuna.

Uz karatiste, istaknuo 
je predstavnik Karate 
kluba Lepoglava Damir 
Vrtar, strunjače će moći 
koristiti i drugi sportaši 
kojima su one potrebne 
za provedbu sportskih 
aktivnosti.

Državni prvak u le-
denom penjanju Mario 
Musulin iz Sportsko-pe-
njačkog kluba Direkt 
nagrađen je s cepinima 
za penjanje vrijednima 
3.094 kuna.

Uz gradonačelnika, 
nagrađenima je tijekom 
prijema čestitke uputio i 
predsjednik Gradskog vi-
jeća Robert Dukarić.

- Drago mi je da smo u 
prilici nagrađivati uspješ-
ne sportaše. I u budućno-
sti planiramo nagrađivati 
one koji postižu izvrsne 
rezultate - rekao je Duka-
rić i zahvalio sportašima 
na promociji Grada.

Mali posjetitelji na Gaveznici imaju priliku ispirati zlatna zrnca

Nakon 34 dana pješačenja troje pješaka stiglo je na Ravnu goru

Članovi Odreda izviđača Lepoglava u ožujku su bili na Ravnoj gori

U Lepoglavi su održane Proljetne igre poletaraca PIPL 2018. Zajednica sportskih udruga Grada Lepoglave održala je izbornu skupštinu

Ivicu Rudeca na mjestu predsjednika Udruge naslijedio je Tonko Županić 

Grad Lepoglava je i ove godine posebno nagradio uspješne sportaše i 
sportske klubove

U budućnosti naglasak 
treba staviti na 

održavanje sportske 
infrastrukture što će, 

zahvaljujući financijskom 
oporavku, financijski 

podržati Grad Lepoglava – 
istaknuo je gradonačelnik 

Marijan Škvarić

Cilj je nam je u 
lepoglavski sport 

uključiti što više mladih. 
Također želimo da 

Lepoglava bude poznata i 
po sportskim rezultatima 
– poručio je novoizabrani 

predsjednik Tonko 
Županić

U okviru gradskog 
Programa javnih potreba 

u sportu posebno 
nagrađujemo one 

sportaše koji su ostvarili 
izvrsne rezultate – 

istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić
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Alen Čretni odličan na utrci Wings for Life u Zadru

Pretrčao više od 40 kilometara
Nizu odličnih ovosezonskih rezultata Alen Čretni iz Lepoglave, inače član 
Atletskog kluba Zabok, dodao je još jedan. U Zadru je na utrci Wings for Life, 
na kojoj je nastupilo više od 8.500 trkača, osvojio ukupno šesto mjesto.

Riječ je o humanitar-
noj utrci koja nema klasi-
čan cilj, već trkači trku za-
vršavaju kad ih sustigne 
zaustavno vozilo. Do tog 
trenutka Alen je pretrčao 

45.4 kilometara. Tim je 
rezultatom osvojio šesto 
mjesto u ukupnom poret-
ku, prvo u svojoj dobnoj 
kategoriji te je bio treći 
najbolje plasirani hrvat-

ski trkač.
Zanimljivo je da je to 

prvi puta da je Alen u jed-
nom komadu “pretrčao” 
više od 40 kilometara.

Veliki uspjeh kuglača KK Lepoglava

Zlatko Turk veteranski 
prvak Hrvatske
Zlatko Turk iz Kuglačkog kluba Lepoglava veteran-
ski je prvak Hrvatske u kuglanju.

Titulu veteranskog 
prvaka Hrvatske Turk 
je osvojio na prvenstvu 
Hrvatske za veterane 
koje je održano u Ozlju. 

Turk je srušio 613 
čunjeva, dok je dru-
goplasirani Ivica To-
mljanović iz karlovač-

kog Mostanja srušio 
13 čunjeva manje. Na 
pobjedničkom se po-
stolju našao još jedan 
član Kuglačkog kluba 
Lepoglava - Zvonimir 
Plevnjak, koji je s 585 
porušenih čunjeva zau-
zeo treće mjesto.

Završila BLOK liga 

Direktovci na 
pobjedničkim 
postoljima
Završeno je ovosezonsko penjačko natjecanje 
BLOK liga, u kojoj su se natjecali i penjači iz Sport-
sko penjačkog kluba Direkt.

Domagoj Pajtak 
slavio je u ukupnom 
poretku u kategoriji 
rekreativaca te je tako 
stekao pravo da iduće 
godine nastupi u višoj - 
HOBBY kategoriji.

A u HOBBY katego-
riji vodila se žestoka 
borba za plasman od 
prvog do trećeg mjesta 
u ukupnom poretku. 
Na kraju je pobjedu u 
HOBBY kategoriji od-
nio Breganjčanin Majk 

Fresl, no druga i tre-
ća pozicija pripala je 
članovima SPK Direkt. 
Valentin Mravlinčić  
osvojio je drugo, a Ivan 
Štefičar treće mjesto.

- Sveukupno gle-
dajući, odlična je ovo 
sezona penjača SPK Di-
rekt u BLOK ligi. Bili bi 
i još zadovoljniji da je 
završena bez ozljeda, 
no na nažalost, i to je 
sastavni dio sporta - po-
ručili su iz SPK Direkt.

Čipkarice iz Lepoglave na međunarodnom 
festivalu u Pagu

Lepoglavska čipka 
plijenila pozornost 
festivalske publike
Na 9. međunarodnom festivalu čipke, koji je od 21. do 
24. lipnja održan u Pagu, lepoglavska čipka ponovo je 
plijenila pozornost posjetitelja.

Na ovom međuna-
rodnom festivalu čipke 
Lepoglava predstavlja 
svoju vrijednu baštinu 
od samih početaka festi-
vala, a kao redovni su-
dionik ove manifestacije 
Lepoglava i lepoglavska 
čipka i ove su godine 
imali istaknuto mjesto u 
programu festivala.

- Na poziv naših pri-
jatelja s Paga i ove su go-
dine naše kreatorice le-
poglavske, božanske niti 
predstavile tu našu čipku 

univerzalne vrijednosti, i 
umijeće njene izrade. Le-
poglava je i ove godine 
imala zapažen nastup na 
ovom festivalu, na kojem 
smo  promovirali i naš 
22. međunarodni festival 
čipke u Lepoglavi. Po-
nosan sam na naše čip-
karice i njihov rad, koji 
je i ove godine izmamio 
najviše uzdaha brojnih 
posjetitelja u Kneževu 
dvoru u Pagu - istaknuo 
je zamjenik gradonačel-
nika Hrvoje Kovač.

Najavljen bogat program međunarodne 
kulturne suradnje Ekomuzeja 

Nove prigode za 
promociju Lepoglave i 
njene čipkarske tradicije
Udruga Ekomuzej Lepoglava sudjelovat će tijekom 
godine u barem šest programa međunarodne kul-
turne suradnje, koji će biti realizirani uz potporu Mi-
nistarstva kulture.

Ovi su programi ve-
zani uz gostovanja u Ma-
đarskoj, Sloveniji, Belgiji, 
Italiji, Bosni i Hercegovi-
ni te Poljskoj, a omogućit 
će širenje međunarod-
ne kulturne suradnje 
Lepoglave sa svjetskim 
čipkarskim centrima na 
području čipkarstva te 
nematerijalne kulturne 
baštine.

- Brojna gostovanja 
u provedbe međunarod-
nih programa iskoristit 
ćemo za promociju gra-
da Lepoglave, kao mje-
sta bogate kulturne ba-
štine i tradicije. Ujedno 
će europskoj publici biti 
predstavljen Međuna-

rodni festival čipke, kao 
značajna kulturno-turi-
stička manifestacija Hr-
vatske, dok će naše čip-
karice imati priliku za 
sudjelovanje u stručnim 
programima i izložba-
ma u stranim zemljama 
- istaknuo je predsjednik 
Udruge Ekomuzej Lepo-
glava Dejan Bjelivuk.

Ministarstvo kulture 
za ove će programe, u či-
joj je pripremi pomogao 
i projektni ured TKIC-a, 
izdvojiti 40 tisuća kuna, 
a do kraja godine Udru-
ga Ekomuzej Lepoglava 
očekuje i realizaciju ne-
kih od prijavljenih proje-
kata Europske unije.

Održana skupština Udruge za sport i rekreaciju „Sport za sve“ 

Dodijeljene zahvalnice 
sponzorima
U Višnjici je održana redovita izvještajna skupština Udruge za sport i rekrea-
ciju “Sport za sve” iz Višnjica.

Članovima skupštine i 
okupljenim gostima pred-
sjednik Udruge Mario 
Galinec podnio je izvje-
šće o radu Udruge u pro-
teklom jednogodišnjem 
razdoblju, pri čemu je 
podsjetio na brojne pro-
vedene sportsko-rekrea-
tivne aktivnosti u kojima 
su sudjelovali članovi 
Udruge te drugi mještani 
Višnjice. 

Članovi Skupštine 
prihvatili su podnese-
no izvješće o radu kao 
i financijsko izvješće, a 
prihvaćen je i predložen 
plan rada za 2018. godinu.

Na Skupštini su spon-
zorima, koji su tijekom 
godine donacijama pru-
žali podršku radu udruge, 
dodijeljene zahvalnice. 
Među ostalima, dodijelje-
ne su Gradu Lepoglavi i 

Zajednici sportskih udru-
ga Grada Lepoglave.

Uz predstavnike viš-
njičkih udruga, Skupštini 
su nazočili državni tajnik 
u Ministarstvu obrane, 
brigadni general Zdrav-
ko Jakop, predsjednik 
Gradskog vijeća, ujedno 
i dopredsjednik USR Viš-
njica - Robert Dukarić te 
tajnik Zajednice sportskih 
udruga Damir Kužir.

Međunarodna promocija vrijedne tradicijske baštine

Čipkarsko umijeće i festival 
predstavljeni u Sarajevu
Od 19. do 30. lipnja u Umjetničkoj galeriji Bosne i Hercegovine u Sarajevu, kao 
poseban gost -izlagač na Izložbi nematerijalne kulturne baštine u Federaciji 
Bosne i Hercegovine, svoju je kulturnu baštinu sarajevskoj publici predstavi-
la Lepoglava.

Predstavljanje Lepo-
glave na ovoj značajnoj 
izložbi ostvareno je u 
okviru Programa među-
narodne kulturne surad-
nje Ministarstva kulture 
Republike Hrvatske kako 
bi se dodatno potaknuo 
razvoj kulturne suradnje 
Lepoglave te proširila 

suradnja s Bosnom i Her-
cegovinom na području 
čipkarstva i  nematerijal-
ne kulturne baštine, kao 
i razvoj suradnje s bosan-
skohercegovačkim Hrva-
tima.

Izložba je otvorena u 
nazočnosti veleposlanika 
Republike Hrvatske u Bo-
sni i Hercegovini Ivana 

Del Vechia i ministrice 
kulture Federacije Bo-
sne i Hercegovine Zore 
Dujmović, a nazočne je 
tom prigodom pozdravio 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, koji je predvodio 
lepoglavsko izaslanstvo u 
kojem su bili predstavnici 
Ekomuzeja Lepoglava, ko-

ji je bio nositelj lepoglav-
skog dijela izložbe - Dejan 
Bjelivuk, Ankica Škvarić 
i Senija Špičko te Ljubi-
ca Dubovečak, direktori-
ca ureda Turističke zajed-
nice Grada Lepoglave.

Izložbu su organizi-
rali Udruga “Stećak” i Sa-
mostan-duhovni centar 
“Karmel sv. Ilije” s Buškog 

jezera, na čelu s organi-
zatorom ocem Zvonkom 
Martićem.

U organizaciji je, uz 
potporu Ministarstva kul-
ture Republike Hrvatske, 
Ministarstva kulture Fe-
deracije BiH i Veleposlan-
stva Republike Hrvatske 
u Bosni i Hercegovini, 
sudjelovao i Ekomuzej Le-
poglava.

Na otvorenju izložbe 
prezentirana je izrada le-
poglavske čipke, a ova je 
prigoda iskorištena i za  
promociju 22. međuna-
rodnog festivala čipke u 
Lepoglavi.

U Višnjici je održana redovita izvještajna skupština Udruge za sport i rekreaciju “Sport za sve”

Lepoglavski atletičar Alen Čretni imao je odličan nastup na utrci Wings for Life u Zadru

Zlatko Turk osvojio je naslov veteranskog prvaka Hrvatske u kuglanju

Na pobjedničkom postolju penjačkog natjecanja BLOK liga bili su 
i članovi SPK Direkt

Predstavljanje Lepoglave 
na ovoj značajnoj 

izložbi ostvareno je 
u okviru Programa 

međunarodne kulturne 
suradnje Ministarstva 

kulture Republike 
Hrvatske, kako bi se 

dodatno potaknuo razvoj 
međunarodne kulturne 

suradnje Lepoglave 
te proširila suradnja s 

Bosnom i Hercegovinom 
na području čipkarstva 

i  nematerijalne kulturne 
baštine

Izaslanstvo Lepoglave na izložbi u Umjetničkoj galeriji Bosne i Hercegovine

Čipkarice su na festivalu predstavile umijeće izrade lepoglavske čipke

Na otvorenju izložbe u Sarajevu prezentirana je i izrada lepoglavske 
čipke
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U Zagrebu predstavljen dvjestoti broj 
časopisa Meridijani

Lepoglava na naslovnici 
jubilarnog izdanja
Naslovna stranica časopisa za zemljopis, povijest, 
ekologiju i putovanja – Meridijani’’, čiji je jubilarni 
200. broj, 20. ožujka predstavljen u prepunoj dvo-
rani Novinarskog doma u Zagrebu, posvećena je 
-lepoglavskoj čipki.

Na predstavljanju 
jubilarnog broja govorio 
je i lepoglavski gradona-
čelnik Marijan Škvarić, 
budući je glavna tema 
200. broja posvećena Le-
poglavi, koja je predstav-

ljena na desetak stranica. 
Reportažu o Lepoglavi 
napisao je prof. povijesti 
i geografije Marko Godi-
nić, inače rodom iz Le-
poglave, a fotografije je 
snimio Darko Gorenak.

U Gaveznici priređen nesvakidašnji glazbeni događaj 

Koncert u 
vulkanskom 
grotlu
Jedinstven glazbeni doživljaj ponudili su u predvečerje 22. lipnja, okupljeni-
ma na Gaveznici,  članovi kvinteta Simply Brass. U grotlu vulkana, nastalog 
prije 22 milijuna godina, svojim su nastupom podsjetili zašto su bili nomini-
rani za najprestižniju hrvatsku diskografsku nagradu - Porin.

Izvedenim reperto-
arom, s nizom poznatih 
skladbi i vrhunskim mu-
ziciranjem, članovi kvin-
teta Simply Brass oduše-
vili su publiku s kojom 
su bili u interakciji tije-
kom cijelog nastupa.

Uz Rudolfa Homena 
(truba), Alana Bošnja-

ka (trombon) i Željka 
Kerteza (tuba), članovi 
Simply Brass kvinteta su 
i dva Lepoglavčana - Ni-
kola Zver (rog) i Tomica 
Rukljić (truba).

Uz vrhunski glazbeni 
nastup, publika je uži-
vala i u jedinstvenom 
ambijentu koji nudi Ga-

veznica, stoga se ovaj 
ugasli vulkan pokazao 
idealnim mjestom za 
ovakva kulturna doga-
đanja.

Koncert je organizi-
rao Turističko-kulturno 
informativni centar, koji 
je priredio i okrjepu za 
okupljene. 

Lepoglava je dobila atraktivnu pozornicu za kulturna događanja

Članovi kvinteta Simply Brass muzicirali su u jedinstvenom ambijentu vulkana Gaveznica

Izaslanstvo Grada Lepoglave na zagrebačkoj promociji 200. broja 
časopisa Meridijani

Gradu Lepoglavi dodijeljeno priznanje za 
izvrsnost 

Potvrda uzornog 
vođenja Grada
Zbog izvrsnih rezultata pri upravljanju gradom 
portal Gradonačelnik.hr dodijelio je Gradu Le-
poglavi priznanje za izvrsnost.

Ovo priznanje do-
djeljuje se gradovi-
ma koji predstavljaju 
uspješno lice lokalne 
politike, a koji su se više 
od tri puta našli među 
deset najboljih grado-
va u Hrvatskoj prema 
rezultatima analize 
proračuna i ostalim 
mjerljivim kategorija-
ma koje provodi portal 
Gradonačelnik.hr.

- Ovo je priznanje 

potvrda našeg dobrog 
vođenja grada. Pokaza-
le su to analize rezulta-
ta, odnosno brojke koje 
su mjerljive i najbolji 
su pokazatelj onog što 
činimo za razvoj gra-
da u svim njegovim 
segmentima. Te su nas 
analize svrstale me-
đu najbolje gradove u 
Hrvatskoj - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Priznanje Gradu Lepoglavi za izvrsne rezultate u upravljanju 
dodijelio je portal Gradonačelnik.hr

MOZAIK


